
Manisa’da toplam 118 tane öğrencileri olduğunu söyleyen
Okumuş, “Şu an 80 tane öğrencimiz rehabilitasyon
merkezimizde eğitim alıyor, 38 tane de yatılı bakım
merkezimizde öğrencimiz var. Yani şu an Manisa’da 118
tane öğrencimiz var ama ZİÇEV’i Türkiye genelindeki 14
şubeyi düşünürsek binin üzerinde şu an öğrencimiz var
diyebilirim. Zihinsel engelli ve otistik öğrencilerimiz var.
Bireysel ve grup eğitimi olmak üzere iki çeşit eğitim veriy-
oruz. Sabah öğrencileri evlerinden alıyoruz saat 9 gibi
akşam 6’ya kadar bizimle birlikte oluyorlar.” dedi. SAYFA 5

Mecliste şaşırtan istek
Yunusemre Belediyesi Meclis
Başkanvekili Veli Doğdu’nun başkan-
lığında yapılan toplantıda Mareşal
Fevzi Çakmak Mahallesi’nden ilginç
bir istek geldi. 260 imzanın bulun-
duğu dilekçe meclise sunulurken
dilekçenin içeriğinde Mareşal Fevzi
Çakmak Mahallesi Horozköy Caddesi
ile Menemen Caddesinde ikamet et-
mekte olan vatandaşlar, ‘muhtarlık ve
belediye hizmetlerinden daha iyi
yararlanmak için’ 50. Yıl Mahallesi’ne
bağlanmak istediler.

Zeytin üreticisine 

Zeytin üreticilerinin bir numaralı sorunu haline gelen zeytin sineği
ile ilgili Salihli Tarım ve Orman Müdürlüğünden uyarı geldi. Üretici-
lerin zeytin sineğine karşı dikkatli olmalarını gerektiğini savunan
yetkililer sineklere karşı 03 ile 05 ağustos tarihleri arasında
ilaçlama yapmaları gerektiğine değindi. S.7

Başta insan olmak üzere birçok
canlıya zararı olduğu bilinen
tarım ilaçlarının kullanımını azalt-
mak ve marka değeri yüksek
katma değerli ürünler yetiştirmek
amacıyla başlatılan proje kap-
samında Manisa’da, sezon
içerisinde toplamda 80 dekar
alanda 35 milyon faydalı böcek
salımı gerçekleştirildi. Proje
sayesinde bağlarda salkım güve-
sine karşı yılda ortalama 6 defa
ilaçlama yapılırken, faydalı böcek
salımı ile herhangi bir ilaçlama
yapılmadan bağların salkım
güvesine karşı korunması sağ-
landı.S.4

Manisaspor, yeni sezon hazırlıkları kapsamında ikinci
hazırlık maçını 4 Ağustos Cumartesi günü Bucaspor
ile oynayacak. 19 Mayıs Stadı’nda oynanacak
karşılaşma 17.30’da başlayacak. SAYFA 12

Afyon’da 2. etap kamp çalış-
malarına başlayan Manisa
Büyükşehir Belediyespor’un
hazırlık maçı programı belli oldu.
Yeşil beyazlılar Afyon’da 2. etap
kamp çalışmalarında ilk hazırlık
maçında 7 Ağustos Salı günü Yeni
Altındağ Belediyespor’la
karşılaşacak. Temsilcimiz Manisa
Büyükşehir Belediyespor, 26
Ağustos Pazar günü Manisa’da
taraftarlarının huzuruna çıkacağı
maçta Bergama Belediyespor’la,
Mümin Özkasap Stadı’nda karşı
karşıya gelecek.SAYFA 1204 AĞUSTOS 2018 CUMARTESİ     YIL:8           SAYI:2480 FİYATI:50 KURUŞ

118 ÖĞRENCİ YATILI KALIYOR

Kamu yararına bir vakıf oldukları için birçok ihtiyaçlarının
hayırsever vatandaşlardan karşılandığını belirten Oku-
muş, "Devletin vermiş olduğu eğitime katkı payı aylık 12
saate karşılık bir rakam biz ise günde 8 saat eğitim veriy-
oruz. Yani biz devletten ayda 12 saat için destek alabiliy-
oruz ama 160 saat eğitim veriyoruz. Tabii bu durum
birçok ihtiyacı da beraberinde getiriyor. Bu konuda du-
yarlı vatandaşlarımızın yardımlarıyla Belediyelerimizden
ve hayırsever vatandaşlarımızdan çokça destek alıyoruz
bu konuda.” dedi.

160 SAAT EĞİTİM VERİLİYOR
ENGELLiLER EMiN ELLERDE 
ZİÇEV Özel Makbule Ölçen Özel Eğitim ve Rehabilitasyon Merkezi uzun yıllardır Manisa’da zihin-
sel engelli öğrencilere hizmet veren bir vakıf olarak varlığını devam ettirmekte. Son yıllarda açılan
38 kişilik yatılı bakım merkezi ile engelli birey ailelerinin en büyük kaygısı olan “Ya bana bir şey
olursa çocuğum ne olacak?” sorununa çözüm bulan ve güvenilirliği ile ön plana çıkan Vakfın
Başkanı Hüseyin Okumuş, “36 yıllık geçmişimizle bu işi sevgi ve mutlulukla yapıyoruz” dedi.

Yalnız değilsiniz
İhtiyaç sahibi ailelere ulaş-
mak amacıyla Manisa
Büyükşehir Belediye
Başkanı Cengiz Ergün’ün
girişimleriyle 2013 yılında
‘Yalnız Değilsin’ sloganıyla
açılan ve bugün 17 ilçede
hizmet veren Gıda Bankası,
Selendi ilçesinde de 208
ailenin yüzünü
güldürüyor.S.4

Başkanlar dev projeyi inceledi

Manisa Büyükşehir Belediyesi tarafından Salihli Eski
Kamyon Garajı üzerinde hayata geçirilen ve ilçenin üç
önemli sorununu ortadan kaldıracak olan Modern Pazaryeri,
Yeraltı Otoparkı ve Bedesten Çarşısı açılış için gün sayıyor.
Son rotüşlerin yapıldığı projeyi Salihli Belediye Başkanı
Zeki Kayda ve ilçedeki esnaf odaları başkanları inceledi.S.4Söz verdik yapıyoruz

Salihli Belediye Başkanlığı
görevindeki 4,5 yılı değerlendiren
Belediye Başkanı Zeki Kayda, söz
verdiği tüm projeleri ilçeye
kazandırmanın onurunu ve mutlu-
luğunu yaşadığını ifade ederek,
“Söz verdik, yapıyoruz. Bu gurur
hepimizin” dedi.S.4 Üzüm bağlarını böcekler koruyacak

ALMILA NUR

BERİL
GEN

Belgesi olmayan
araç satamayacak
Galerici esnafına araba
satışı yapabilmek için getir-
ilen yetkinlik belgesi şartı
esnafı memnun ederken,
Manisalı galericiler yetkin-
lik belgesi için başvuru-
larını yapmaya başladı. S.3

Büyükşehir’den 
dolandırıcılık uyarısı

Manisa Büyükşe-
hir Belediyesi,

akülü teker-
lekli sandalye
yardımı üz-
erinden bazı

vatandaşların
telefonla

arandığının tespit
edildiğini belirterek, vatandaşları bu
tür telefonla aramalara itibar et-
memeleri konusunda uyardı.S.3

Zayıflatıcı ürünler
tehlike saçıyor

Özellikle sosyal
medya üzerinden bazı
ünlü kişilerin ve dok-
torların ismi ve fo-
toğrafı kullanılarak
satılan zayıflama
ilaçları ile çayların
büyük bir tehlike
saçtığını söyleyen

Beslenme ve Diyet Uzmanı Ceyna
Uysal, sözde zayıflatan ürünlerin
vücutta kalıcı hasarlara ve ölümlere
yol açabileceğini belirtti.S.3

uyarı

CHP’de sular
durulmuyor

Genel seçimlerin ardından
parti içinde ayrıma düşen
Cumhuriyet Halk Partisi’nde
sular durulmuyor. Parti içi
muhalifler, olağanüstü ku-
rultayın toplanabilmesi için
gerekli olan 630 delege
imza sayısına ulaştıklarını
ileri sürerken CHP Genel
Merkezi tarafından yapılan
açıklamada, yeterli imza
toplanmadı ifadeleri ortalığı
karıştırdı.  S.5 Varlıakman anıldı

S.7

ERKAN ASLAN, “GALiBiYET iYi OLDU”

AKHİSARSPOR’DA HEDEF SÜPER KUPA 

BÜYÜKŞEHİR’İN HAZIRLIK
MAÇI PROGRAMI 
BELLİ OLDU

Spor Toto Süper Lig'de
sezon öncesi Türkiye
Kupası'nın son şampiy-
onu olarak pazar günü
son lig şampiyonu
Galatasaray'la
Konya'da Süper Kupa
Finali'ne çıkacak Akhis-
arspor, bir ilki daha
başarmayı hedefliyor.
SAYFA 11

Manisaspor Teknik Direktörü
Erkan Aslan, Menemen
Belediyespor ile oynanan ve 3-1
kazanılan maç sonrası muhabir-
imiz Erhan Kasırga’ya değer-
lendirmelerde bulundu. Skordan
çok 90 dakikaya boyunca sa-
hada mücadele eden oyuncu-
larının mücadelesinden çok
mutlu olduğunu belirten Erkan
Aslan, “Yeni sezon öncesi ilk
maçımızı Menemen Belediye-
spor ile yaptık. Bizim açımızdan
oldukça önemli bir karşılaş-
maydı. Menemen Belediyespor
maçında iyi mücadele ettiler ve
hak ettikleri bir galibiyet aldılar.
Bu galibiyet oyuncularımızın
özgüvenini yerine getirdi. Bizim
için en büyük kazanım bu oldu.”

MANİSASPOR’UN RAKİBİ BUCASPOR
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ACİL TELEFONLAR
Acil Servis............................................................112 
Polis İmdat...........................................................155
Jandarma.............................................................156
Orman Yangını.....................................................177
Elektirik Arıza.......................................................186
Yangın..................................................................110 
Su Arıza...............................................................185 
Cenaze Hizmetleri...............................................188
Doğalgaz Acil.......................................................187
Zabıta..................................................................153
Telefon Arıza........................................................121

ULAŞIM
Gar Müdürlüğü........................231 16 96 

Manisa Seyahat......................231 03 70 

Otogar.....................................231 15 04 

Tren Garı................................234 19 15 

T.H.Y (Yoltur)..........................238 66 49 

SAĞLIK MERKEZLERİ
Celal Bayar Hastanesi.................
Moris Şinasi Çocuk Hastanesi.....
Manisa Devlet Hastanesi.............
Doğum ve Çocuk Bakım Evi........
Merkez Efendi Hastanesi.............
Sinir Hastalıkları Hastanesi..........
Ağız ve Diş Sağlığı merkezi........
Özel Sekiz Eylül Hastanesi.........
Grand Medikal Hastanesi...............
Cevahir Tıp Merkezi...................
Deva Tıp Merkezi........................
Ege Diyaliz Merkezi....................
Gediz Tıp Merkezi......................

KENT REHBERİ

KAMU KURUMLARI
Belediye.........................................................
CBÜ Rektörlük................................................
CBÜ Tıp Fakültesi...........................................
Manisa Valiliği.................................................
Tugay Komutanlığı..........................................
Cumhuriyet Başsavcılığı................................
Emniyet Müdürlüğü........................................
Defterdarlık....................................................
Milli Eğitim Müdürlüğü....................................
İl Kültür ve Turizm Müdürlüğü.........................
İl Gençlik ve Spor Müdürlüğü........................

237 34 52
232 31 33
238 52 33 
231 46 11
232 74 74
231 46 24
232 17 10
238 88 23
236 27 28
232 43 73 
237 57 43
239 11 66
234 98 03

231 45 80
201 10 00 
233 19 20
231 02 73
231 46 33
236 33 20
233 26 26
231 46 43
231 46 08
231 25 41
231 46 10

Yay Ateş + Değişken (23 Kasım – 21 Aralık) 

Balık Su + Değişken  (20 Şubat – 20 Mart)

Boğa Toprak + Sabit (21 Nisan – 20 Mayıs) 

Başak Toprak + Değişken (24 Ağustos – 23 Eylül)

İkizler Hava + Değişken (21 Mayıs – 21 Haziran)

Yengeç Su + Öncü (22 Haziran – 22 Temmuz)

Oğlak Toprak + Öncü (22 Aralık – 20 Ocak)

Kova Burcu + değişim (21 Ocak - 18 Şubat)

Güne keyifli başlayacaksınız ve bugün kendinizi şanslı hissedeceksiniz.
Düşünceleriniz çeşitli ve ayrıntılı olabilir ve meseleleri hemen her açıdan ele ala-
bilirsiniz ve ortaya koyabilirsiniz. Bugünden itibaren dikkatiniz yükseliyor ve
düşünceleriniz değişiyor. Yeni projeler yapabilirsiniz ve daha önce ayarıp bula-
madığınız kişiler ile haberleşebilirsiniz. Yabancılar ile iletişim kurabilir ve işbirliği
yapmayı düşünebilirsiniz. 

Bugün sevdiğiniz konular ile ilgileneceksiniz. Sanatsal faaliyetler ilginizi
çekecek ve Önemsediğiniz kişiler ile görüşebilirsiniz. Ayrıca sevdiğiniz ile
aranızdaki ilişkiyi daha ciddi boyutlara ulaştırabilirsiniz. Sevdiğinize duygu-
larınızı anlatabilir, geleceğe yönelik isteklerinizi ortaya koyabilirsiniz. İstek-
lerinizi gerçekleştirmek için bazı alışkanlıklarınızı değiştireceksiniz. Tabii bu
durum üzerinizde baskı duygusu uyandırabilir. Ancak çevrenizdeki kişilerin
sizi ciddiye almasını istediğiniz bir dönemdesiniz.

Hareketli bir gün geçireceksiniz ve hareket halinde olmak kendinizi iyi his-
setmenize yardımcı oluyor. Ayrıca dolaştığınız yerlerde karşılaşacağınız
kişiler bilinçaltınızı uyandırabilir ve hiç tanımadığınız halde karşınıza
çıkan bazı kişiler size tanıdık gelebilir. Cemiyet hayatınızın hareketlendiği
bir dönemdesiniz ve sürpriz karşılaşmalar sizi heyecanlandıracak. Bugün
dikkatinizi keyif aldığınız konulara yönelteceksiniz ve teknoloji ile ilgilenen
kişiler ile haberleşeceksiniz. Özellikle bilgisayar teknolojisi ve yeni keşi-
flere ilgi duyabilirsiniz. Bu arada bilgisayarınızı yenileyebilirsiniz

Yoğun duygular ile güne başlayabilirsiniz ve isteklerinizi gözden geçire-
bilirsiniz. Daha doğrusu sevdikleriniz ile ilgili duygularınız derinleşmiş ola-
bilir ve bununla birlikte sevdiğiniz konuların da değişmeye başladığını
düşünebilirsiniz. Köklü değişiklikler yapmak için kuvvetli arzularınız ola-
bilir ve çılgınlık sayılabilecek istekler içinizden yükselebilir. Fakat sabırlı
ve dirayetli davranacaksınız. Gelenekleri önemsediğiniz bir dönemdesiniz
ve özellikle büyüklerinize karşı sabırlı ve anlayışlı davranacaksınız ve
böylece içinizden yükselen kuvvetli arzuları denetleyeceksiniz. 

Hareketli bir gün geçireceksiniz ve hareket halinde olmak keyfinizi yerine ge-
tireceksiniz. Böylece gerilimk hissettiğiniz konudan ve ortamdan uzaklaşıp
keyif aldığınız konular ile ilgileneceksiniz. Seyahatler, sportif faaliyetler ve
değişiklikler sizi heyecanlandıracak ve harekete geçirici olacak. Farklı disiplin-
lere ilgi duyabilirsiniz ve şimdiye kadar bilmediğinizi özelliklerinizi keşfede-
bilirsiniz. Daha doğrusu keşifler ve buluşlar ilginizi çekiyor ve bu konular ile
ilgilenen, araştıran kişiler ile karşılaşmak sizi heyecanlandırıyor. Böylece siz de
kendiniz ile ilgili farklı yönlerinizi keşfedebilirsiniz 

Tıbbi bitkiler, beslenme, geleneksel yöntemler ve hatta unutulmuş eski bil-
gileri uygulayan şifacılar ilginizi çekecek. Hatta siz de bu yöntemleri öğren-
mek ve uygulamak için kuvvetli arzular duyacaksınız. Sağlığınıza her
zaman olduğundan daha fazla özen gösterecek ve sağlıklı yaşam pro-
gramlarını takip edeceksiniz. Sevdikleriniz ile aranızdaki ilişkiler yeni
boyutlar kazanabilir ve dostlarınıza yardımcı olmaktan keyif alabilirsiniz.
İsteklerinizi ciddi bir biçimde ortaya koyabilirsiniz veya ciddi konuları an-
laşılır ve kabul gösterilir bir biçimde sunabilirsiniz. 

Ay sizin burcunuzda ilerlemeye devam ediyor ve buna bağlı olarak duygu-
larınız da hareketli... Hormonlar davranışlarımızı yönetiyor ve Ay_da vücud-
umuzdaki bütün sıvıları ve salgıları yönetiyor. Bu nedenle davranışlarımızı
denetlemek zor. Fakat Ay gibi hareket halinde olmak rahatlatıcı ve bugün
siz de hareketli bir gün geçireceksiniz. Özellikle havadar yerlerde bulinmak,
cemiyet hayatı, sosyal ve kültürel faaliyetler keyfinizi yerine getirecek. Bu
arada duygularınızın değişiyor olduğunu hissedebilirsiniz. Özellikle tutkuyla
bağlandığınız şeylere yönelik değiştirici olaylar sarsıcı olabilir.

Bugün sevdiğiniz konular ile ilgileneceksiniz. Ayrıca sevdiğiniz ile
aranızdaki ilişkiler daha ciddi boyutlara ulaşabilir. Geleceğe yönelik
isteklerinizi ciddi bir biçimde ortaya koyabilirsiniz. Evlilik, çocuk
sahibi olmak, iş kurmak, ortaklık ve benzeri ciddi konulara yönelik
isteğinizin yükseldiği bir dönemdesiniz ve bu isteklerinizi
sevdiğinize anlatabilirsiniz. Bu arada korkularınızı sevdiklerinize
yansıtmaktan kaçınmalısınız. Aslında sevdiğinizin ilgisi ve dost-
larınızın desteği ile korkularınızla başa çıkmanız mümkün. 

Güne keyifli ve istekli başlayacaksınız. Cemiyetinizden olan kişiler ile haber-
leşebilir ve sosyal faaliyetlerden keyif alabilirsiniz. Özellikle alacağınız
haberler ve davetler duygularınızı harekete geçirecek ve katılacağınız dav-
etlerde karşılaşacağınız kişiler ile yapacağınız sohbetler duygularınızı yük-
seltecek. Bu arada cemiyetinizin genişlediğini hissedebilirsiniz veya daha
büyük toplulukların içinde yer almak için kuvvetli arzular duyabilirsiniz.
Günün ilerleyen saatlerinde haliniz değişecek ve bazı detaylar ilginizi çeke-
cek. Farkına vardığınız ayrıntılar hayal gücünüzü uyandırabilir

Duygusal ve alıngan bir tavır içinde olabilirsiniz ve yaşadığınız olayları göz-
den geçirebilirsiniz. Özellikle karşılaştığınız bazı kişiler ile ilişkilerinizin
kaderi olduğunu hissedebilirsiniz ancak bu kaderi karşılaşmalardan rahatsı-
zlık duymanız mümkün. Meydana gelen olayların bazılarını skandal olarak
yorumlayabilirsiniz ancak sizin de davranışlarınıza özen göstermeniz
gerekiyor. Güçlü kişileri karşınıza almayın ve onların duygusunu değiştirm-
eye çalışmayın. Aslında meydana gelen olaylar ilişkileriniz ile ilgili duygu-
larınızın derinleşmesine neden olmuş olabilir.

Güne istekli başlayacaksınız ve içinizden yükselen kuvvetli arzular sizi
harekete geçirecek. Cemiyet hayatınızından olan bazı kişiler ile haberleşe-
bilirsiniz ve alacağınız davetler keyfinizi yerine getirecek. Çeşitli davetlere
gidebilir ve bulunduğunuz ortamda karşılaşacağınız kişiler ile keyifli soh-
betler yapabilirsiniz. Bu arada eski günleri ve yaşadığınız olayları hatırla-
manız mümkün. Fakat duygularınız fazla derinleşmeyecek ve kendinizi
keyifli hissedeceksiniz. Günün ilerleyen saatlerinde alacağınız bazı haber-
ler düşüncelerinizin derinleşmesine neden olabilir.

Bugün Kişisel yeteneklerinizi iş konusunda kullanmak isteyebilirsiniz.
Enerjinizin ve motivasyonunuzun yüksek olduğu bir gün. Bek-
lemediğiniz bir şekilde şans kapınızı çalabilir. Yapmak istediğiniz fakat
yapamadığınız isteklerinizi gerçekleştirmek için fırsatlar karşınıza çıka-
caktır. Girişken ve cesur oluşunuz dikkat çekecektir.Planların değiştiği,
ummadığın gelişmelerin olduğu bir gün. Gökyüzü işlerinde verimli ola-
mayacağına işaret ediyor.

Aslan Ateş + Sabit  (23 Temmuz – 23 Ağustos) 

Terazi Hava + Öncü (24 Eylül – 23 Ekim) 

Akrep Su + Sabit (24 Ekim – 22 Kasım) 

Koç Ateş + Öncü (21 Mart- 20 Nisan)

MANISA Büyükşehir
Belediyesi Sosyal Doku
ekibi, saha çalışmalarını
Akhisar ilçesine bağlı
Şehitler Mahallesi ile
sürdürdü. Vatandaşların
kapısına kadar giderek,
sorunlarını dinleyen ve
taleplerini kayıt altına
alan ekipler, aynı za-
manda Manisa Büyükşe-
hir Belediyesinin
çalışmalarını anlatarak,
Büyükşehir Belediye
Başkanı Cengiz
Ergün’ün de selamlarını
iletiyor. Büyükşehir
ekiplerini evlerinde, ma-
hallelerinde görmekten
dolayı mutlu olan vatan-
daşlar, hizmetler için
teşekkürlerini belirterek,

taleplerini de sıralıyor.
“CANLA BAŞLA 
ÇALIŞIYORUZ”

Sosyal Doku ekibinin

Akhisar ilçesi, Şehitler
Mahallesi’ndeki saha
çalışmasına Manisa
Büyükşehir Belediyesi

Sosyal Hizmetler Dairesi
Başkanı Nursel Us-
tamehmetoğlu da eşlik
etti. Vatandaşlarla sıcak
diyaloglar kuran ve on-
lara Manisa Büyükşehir
Belediye Başkanı Cengiz
Ergün’ün selamlarını
ileten Ustamehmetoğlu,
Manisa Büyükşehir
Belediyesi olarak 17
ilçenin tamamında
vatandaşların ihtiyaç
duyduğu proje ve
hizmetleri hayata
geçirmek için canla
başla çalıştıklarını ve
çalışmaya devam ede-
ceklerini söyledi.
BÜYÜKŞEHIR BASIN

Büyükşehir gönüllere dokunuyor

MANISA'NIN Gördes ilçesi
açıklanan LGS
sonuçlarına göre önemli
bir başarıya imza attı.
İlçede 23 öğrenci fen
liselerine, 16 öğrenci
Anadolu liselerine, 1
öğrenci sosyal bilimler lis-
esine, 22 öğrenci imam
hatip proje okullarına, 10
öğrenci sınavla öğrenci
alan meslek liselerine yer-
leşti. İlçede toplamda 72
öğrenci sınavla öğrenci
alan okullara yerleşirken

251 öğrenci de yerel yer-
leştirme ile değişik
okullara girecek. İlçede 18
öğrenci Fatih Ortaokulun-
dan, 3 öğrenci Cumhuriyet
Ortaokulundan, 2 öğrenci
Çiğiller İlköğretim Kurum-
larından fen lisesine yer-
leşme başarısı gösterdi.
Beğel İlköğretim Kurum-
larından bir öğrenci de
Sosyal Bilimler lisesine
yerleşme başarısı gös-
terdi. İlçe Milli Eğitim
Müdürü İbrahim Coşkun

Çelik, yaptığı açıklamada
"Türkiye genelinde düzen-
lenen LGS de başarı
gösteren öğrencilerimizi
tebrik ediyor, yeni
okullarında başarılar diliy-
orum. Emeği geçen
idareci, öğretmen ve
velilerimize teşekkür ediy-
orum. Öğrencilerimizin bu
başarılarından dolayı
önümüzdeki günlerde ilçe
Kaymakamımız Büşra
Uçar, tarafından ödülleri
verilecek" dedi. İHA

Manisa Büyükşehir Belediyesinin vatandaşların sorunlarını ve taleplerini bir-
inci ağızdan almak amacıyla oluşturduğu Sosyal Doku ekipleri, ilçe ilçe ve
mahalle mahalle gezerek, vatandaşların sorunlarını dinliyor. Ekibin bu kez
durağı Akhisar ilçesine bağlı Şehitler Mahallesi oldu.

Açıklanan LGS sonuçlarına göre Manisa'nın Gördes ilçesinden 72 öğrenci sınavla öğrenci
alan okullara yerleşirken 251 öğrenci de yerel yerleştirme ile farklı okullara girecek.

LGS ile 72 öğrenci yerleşti



3İmsak  .....................
Güneş .....................  
Öğle    .....................
İkindi  ......................
Akşam.....................
Yatsı   ......................

EN AZ :
6,40 TL
EN ÇOK: 
7,10 TL

ALIŞ    : 5,8900
SATIŞ  : 5,8926

ALIŞ   : 5,0754
SATIŞ: 5,0775

ALIŞ   : 197,67
SATIŞ : 197,68
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04:30
06:07
13:22
17:11
20:26
21:56

MANİSA EZAN SAATLERİ
MANİSA TİCARET BORSASI

ÜZÜM

ŞUBAT ayında Resmi
Gazete'de de yayınlanan
yeni yönetmeliğe göre 2. el
araç satışlarında hem
garanti hem de galerici es-
nafına mesleki yeterlilik bel-
gesi şartı getirildi. Şubat
2019 tarihi itibariyle mesleki
yeterlilik belgesi olmayan
galerici esnafı 2. el araç
satışı yapamayacak.
Mesleki yeterlilik belgesi ol-
madan noterde araç satışı
yapan esnafa da cezai
işlem uygulanacak. Galerici
esnaflarını denetime tabi tu-
tacak uygulamayla hem ko-
rsan galericiliğin önüne
geçilecek hem de getirilen
garanti şartıyla galerici ve
müşteri arasında güven or-
tamı sağlanacak. Manisa'da
da galerici esnafı mesleki
yeterlilik belgesi almak için
başvurularını yapmaya

başladı. Manisa Galericiler
Sitesi içerisinde bulunan
Kanarya Otomotiv'e gelen
esnaflar, burada belge ver-
meye yetkili olan firma
görevlileriyle birlikte form-
larını doldurarak sınav tari-
hini bekliyor. Galericiler,
teorik ve pratik olmak üzere
iki sınava tabi tutulacak. Sı-
navı geçen esnaflara ise
belgeleri gönderilecek.
Mesleki yeterlilik belgesi
hakkında bilgi veren Alberk
QA Uluslararası Teknik
Kontrol ve Belgelendirme
AŞ firma sorumlusu Ekin
Altun, "İlk çalışmalarımızda
İstanbul, Çorlu, Tekirdağ
gibi illerde pilot bölgelerimiz
vardı. Şimdi Ege Bölgesi
olarak Manisa'da da çalış-
malarımıza başladık. Es-
naflar, galericilerimize ve
sınav adaylarımıza biz

teorik ve pratik olarak iki
sınav uyguluyoruz. Bakan-
lık olarak eğitim veremiy-
oruz. Teorik ve pratik
sınava alıyoruz. Teorikte
çoktan seçmeli 25 soru
soruyoruz. Pratikte de
gözetmen eşliğinde sınav
yapıcı eğitmenimiz var.
Bireysel olarak adaylarımızı
sınava alıyoruz. Geçtikleri
takdirde de ehliyet tarzında
mesleklerini daha iyi yapa-
bilmeleri adına mesleki
yeterlilik belgesi veriyoruz.
Şubat 2019 tarihi itibariyle
artık bu belge olmadan
hiçbir esnaf, hiçbir galerici
noterde araç satışı gerçek-
leştiremeyecek. Belgesi ol-
mayan personellere de
notere gidildiğinde araç
satışı yapılamayacak ve
para cezası uygulanacak"
dedi. 

"BİRAZ DAHA 
PROFESYONELLEŞMİŞ

OLACAK" 
Mesleki yeterlilik belgesiyle
birlikte mesleki anlamda
profesyonelleşeceklerini
vurgulayan galeri esnafı
Kanarya Otomotiv yetkilisi
Arif Diz, belgeyi almak
isteyenlerin Manisa Galeri-
ciler Sitesi'ne gelerek ofis-
lerinde başvuru
yapabileceğini söyledi. Arif
Diz, "Burada sınav yerimiz
de var. Homeofis dediğimiz,
ayakta alım satım olsun,
dışarıda alım satım olsun
bunlar biraz daha engellen-

miş ve biraz daha profesy-
onelleşmiş olacak. Hem ik-
inci elde 160 bin
kilometreye kadar 8 yaş
araçları garantili satacağız.
Dışarıda homeofiste olan
arkadaşlarımız iş yeri aça-
madan kesinlikle noterde
satış yapamayacak. Home-
ofis çalışan biri bu belgeyi
almaya hak kazandıktan
sonra Ticaret İl Müdür-
lüğüne başvuracak.
Oradaki yetkililer de iş
yerini kontrol edecek. 3
metre yükseklik, 100 metre
alan, şehir içinde bina al-
tında değil, trafiği engel-
leyici bir alan değilse iş
yapacak" diye konuştu. 
Bazı esnafların yeteri kadar
galeri olmadığı için evden
çalıştıklarıyla ilgili kendiler-
ine bilgi geldiğini söyleyen
Diz, Manisa'da ikinci bir ga-
lericiler sitesi açmayı
düşündüklerini belirterek,

"Bir yer bulursak ikinci bir
galericiler sitesi açmayı
düşünüyoruz. Orada yak-
laşık 50-100 civarı talebe
göre yer yapacağız.
Arkadaşlarımız gelsinler bu-
rada esnaflar çoğalsın,
alışverişler biraz daha art-
sın. Hem resmileşsin,
herkesin bir dükkanı olsun.
Müşterilerin muhatap ola-
bileceği bir yer olsun.
Garanti müşterilere de bir
güven verecek. Bu mesleği
bakanlık da denetleyeceği
için bir yerde kanun galeri-
ciye ve müşteriye bir güven
oluşturuyor. Bu da bizim
mesleğimizi bir üst seviyeye
çıkarıyor. İlk etapta bu
meslekte yüzde 30 bu işi
bırakan olur diye düşünüyo-
rum. Yeni yönetmeliğe göre
garantinin biraz ağır şartları
var. Araç arıza yaptığında
galericiye bir dönüş olacak"
ifadelerini kullandı. İHA
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SPOR
ERHAN KASIRGA

BASILDIğI YER : MNS MATBAACILIK GAZETECİLİK BASIM YAYIN
DAĞITIM İHRACAT SANAYİ VE TİCARET LİMİTED ŞİRKETİ
ADRES                : Güzelyurt Mh.5781 Sk. No: 18/AMANİSA 
Tel                         : 233 35 89                        
DAğITIM : MNS Dağıtım 
Tel:0236 250 50 40

3 Aylık Abonelik : 50 TL
6 Aylık Abonelik: 75 TL
1 Yıllık Abonelik 150 TL

ZAYİ İLANI: 25 TL

İMTİYAZ SAHİBİ
KEMAL KILIÇASLAN
Sorumlu Yazı İşleri Müdürü

KAMURAN TUNÇEL

SAYFA EDİTÖRÜ
NURAN ERTAŞ

ŞİKAYETLERİNİZ İÇİN; MNS DAğITIM 0236 250 50 40

İSTİHBARAT
ALİ BOZKURT
LEYLA DOĞAN

YAYIN TÜRÜ: Yerel süreli
İDARE YERİ: 1. Anafartalar mahallesi 1612 sokak No: 7/1

Şehzadeler / MANİSA
TELEFON:           0(236) 238 01 41 
FAKS: 0 (236) 238 01 42
e-mail: info@manisagunebakis.com

manisagunebakis@gmail.com
Web:  www.manisagunebakis.com

BESLENME ve Diyet Uz-
manı Ceyna Uysal, son gün-
lerde artış gösteren
zayıflatıcı adı altında
pazarlanan ilaç ve bitkisel
çaylara yönelik vatandaşlara
uyarılarda bulundu. Bitkisel
zayıflatıcı olarak satılan
ürünlerinin Sağlık Bakanlığı
onaylı olmadığını Tarım
Bakanlığı onaylı olduğunu
hatırlatan Uysal, “Sosyal
medya üzerinden bazı ünlü
kişilerin veya ünlü doktorların
ismi ve fotoğrafları kul-
lanılarak pazarlanan za-
yıflatıcı ilaç ve çaylar sağlığı
olumsuz etkiliyor. Zayıflatıcı
adı altında satılan ilaçlar ve
çaylar özellikle kalıcı kilo
kaybı yerine, diüretik veya
müshil etkisinden ötürü
geçici kilo kaybına neden
oluyor. Bu ürünler zararlı etk-
ilerinden dolayı pek çok
kişide sağlıklarını tehdit eden
kalıcı hasara ve ölümlerine
neden olabiliyor” diye
konuştu. 

“ZAYIFLAMAK İÇİN 
HAYATINIZDAN OLMAYIN” 
Zayıflamak için olağan üstü
bir ilaç ve bitkisel ürünün bu-
lunmadığını sözlerine
ekleyen Uysal, "Zayıflamak
için herhangi bir olağan üstü
ilaç veya bitkisel çay yoktur.
Alınan bitki çayını kullanarak
bağırsakları boşaltarak za-
yıflamaya kalkışmak sadece
kısa süreli bir sonuç sağla-
makta, buna karşılık başta
kolon kanseri olmak üzere,
bağırsak tembelliği gibi kişi-
lerin sağlığını olumsuz etk-
ileyecek risklere yol
açmaktadır. Sibutramin ve
benzeri bazı etken maddeler
içeren bu ürünler insan hay-
atının sona ermesine sebep
olabiliyor. Doku harabiyeti
yaparak bağırsak florasının
bozulmasına, depresyona,
uyku düzeninin aksamasına,
görme fonksiyonlarının azal-
masına, karaciğer ve böbrek
bozukluklarına, mesane
kanserine ve kalp krizi gibi
ciddi durumlara yol aç-
masına rağmen bu ilaçlar
piyasada rahatlıkla satıla-
biliniyor. Obezite bir hastalık-
tır. Obeziteden kurtulmak için
sağlıklı ve dengeli beslenme,
düzenli spor içeren bir
yaşam tarzını haline
dönüştürmek önemli olan gir-
işimdir. Kişiler sağlıklı kilolar
vermek için mutlaka bir uz-
mana danışmaları gerek-
mektedir. Zayıflamak için
hayatınızdan olmayın” dedi.
İHA

Özellikle sosyal medya üzerinden bazı
ünlü kişilerin ve doktorların ismi ve fo-
toğrafı kullanılarak satılan zayıflama
ilaçları ile çayların büyük bir tehlike
saçtığını söyleyen Beslenme ve Diyet
Uzmanı Ceyna Uysal, sözde zayıflatan
ürünlerin vücutta kalıcı hasarlara ve
ölümlere yol açabileceğini belirtti.

EDINILEN bilgiye
göre, sabah saat-
lerinde Fadime S.
(69) bağda üzüm
toplarken eşi
M.S.'nin (71) kul-
landığı traktörün al-
tında kaldı. Ağır
yaralanan kadın
ambulansla Sarıgöl
Devlet Hastanesine

kaldırıldı. Burada ilk
müdahalesi yapılan
Fadime S., Manisa
Celal Bayar Üniver-
sitesi Hafsa Sultan
Hastanesine sevk
edildi. Fadime S.
hastanede yapılan
tüm müdahalelere
rağmen hayatını
kaybetti. Jandarma

ekipleri M.S.'yi
gözaltına alırken,

olayla ilgili soruş-
turma sürüyor. İHA

Manisa'nın Sarıgöl ilçesinde eşinin kullandığı traktörün altında kalan
yaşlı kadın hayatını kaybetti.

KONUYLA ilgili Manisa
Büyükşehir
Belediyesinden
yapılan açıkla-
mada, “Son
günlerde bazı
art niyetli kişi
ya da kim-
selerin
Büyükşehir
Belediyemiz tarafın-
dan engelli vatan-
daşlarımıza yönelik
yapılan akülü tekerlekli
sandalye desteği üz-
erinden vatandaşlarımızı
arayarak bazı istismarları
hedeflediğini tespit

etmiş bulunmak-
tayız. Engelli

vatan-
daşlarımızın
telefon nu-
maralarına
ulaşan bu
art niyetli

kimseler,
vatan-

daşlarımızı ara-
yarak, “Akülü tekerlekli
sandalyeniz hazır, gelin
alın” dedikleri yönünde
tespitlerimiz olmuştur.
Yaptığımız tetkiklerde
arayan numaranın
belediyemizin herhangi

bir numarası olmadığı
tespit edilmiştir.
Büyükşehir Belediyemiz
akülü tekerlekli sandalye
yardımını bizzat ilgili
adreslere giderek, tu-
tanakla teslim etmekte-
dir. Vatandaşlarımızdan
ricamız, bu tür art niyetli
kişilere inanmamaları,
böyle bir durumla karşı
karşıya kalmaları duru-
munda Büyükşehir
Belediyemizi ve emniyet
birimlerini bil-
gilendirmeleridir” de-
nildi. 
BÜYÜKŞEHIR BASIN

Büyükşehir’den dolandırıcılık uyarısı

Belgesi olmayan araç satamayacak
Zayıflatıcı ürünler

tehlike saçıyor
Galerici esnafına araba satışı yapabilmek için getirilen yetkinlik belgesi
şartı esnafı memnun ederken, Manisalı galericiler yetkinlik belgesi için
başvurularını yapmaya başladı. Galerici esnafı, bu belgenin mesleklerini
daha da profesyonelleştireceğini düşünüyor.

Manisa Büyükşehir Belediyesi, akülü tekerlekli sandalye yardımı üzerinden bazı vatandaşların telefonla arandığının
tespit edildiğini belirterek, vatandaşları bu tür telefonla aramalara itibar etmemeleri konusunda uyardı.

Manisa’nın Şehzadeler ilçesinde
geçtiğimiz gün yaşanan tartışmada
silahlar çekilmişti. Güvenlik kamer-
alarının da kaydettiği olayda bir kişi yara-
landı. Emniyet güçleri tarafından
yürütülen çalışmada gözaltına alınan
zanlı tutuklandığı belirtildi.

Silahlı kavgada
zanlı tutuklandı

Manisa’nın
Şehzadeler
ilçesi Çoban-
isa Mahalle-
si'nde dün bir
kahveha-
nenin önünde
meydana
gelen olayda
av tüfeğiyle
havaya ateş
açan ve ken-

disini darbe-
den Hamdi U.
(30) silahla
yaralayan
Murat Ö. (41),
hastanedeki
tedavisinin
ardından
gözaltına
alındı. Zanlı,
jandarmadaki
işlemlerin

ardından
çıkarıldığı
mahkemece
tutuklandı.
Tedavisi
devam eden
Hamdi Uy-
gun'un ise
hayati
tehlikesinin
bulunmadığı
belirtildi.
İlçede dün
yaşanan
silahlı kavga,
bir işyerinin
güvenlik
kamerasına
yansımıştı.
LEYLA
DOğAN

Eşinin kullandığı traktörün altında can verdi



MANISA Büyükşehir
Belediyesi ve Salihli
Belediyesi işbirliğiyle hazır-
lanan ve hayata geçirilen
Modern Pazaryeri, Yeraltı
Otoparkı ve Bedesten

Çarşısı projesinde sona
yaklaşıldı. İlçe halkını ve
esnafını heyecanlandıran
projeyi Salihli Belediye
Başkanı Zeki Kayda,
Belediye Başkan Yardım-

cıları, Esnaf ve Sanatkâr-
lar Odası Başkanı Murat
Makasçı, Bakkallar Esnaf
Odası Başkanı İsmail
Ünlü, Manavlar ve
Pazarcılar Esnaf Odası

Başkanı Rifat Yavaş,
Terziler ve Tuhafiyeciler
Odası Başkanı Şerif Ali
Girgin, Lokantacılar ve
Gazinocular Esnaf Odası
Başkanı Fatih Azak, Kun-
duracı Saraçlar ve Tabak-
lar Esnaf ve Sanatkârlar
Odası Celil Şenal ile bir-
likte inceledi. Projenin de-
tayları ve ilerleyişi
hakkında oda başkanlarını
bilgilendiren Kayda, açılışa
kadar geçecek sürede
yapılacak çalışmaları ak-
tardı. Salihli’nin yıllardır
özlemini duyduğu, aynı
yerde üç işini birden yapa-
bileceği kompleks bir pro-
jeyle karşı karşıya olmanın
heyecanını yaşadıklarını
belirten Esnaf Oda
Başkanları da; Salihli
Belediye Başkanı Zeki
Kayda ve Manisa
Büyükşehir Belediye
Başkanı Cengiz Ergün’e
teşekkür etti.

BÜYÜKŞEHIR BASIN
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Başkanlar dev projeyi inceledi
Manisa Büyükşehir Belediyesi tarafından Salihli Eski Kamyon Garajı üzerinde hayata geçirilen ve ilçenin üç önemli

sorununu ortadan kaldıracak olan Modern Pazaryeri, Yeraltı Otoparkı ve Bedesten Çarşısı açılış için gün sayıyor. Son
rotüşlerin yapıldığı projeyi Salihli Belediye Başkanı Zeki Kayda ve ilçedeki esnaf odaları başkanları inceledi.

SALIHLI Belediyesi ve
Manisa Büyükşehir
Belediyesi’nin güç birliği
yaparak ilçede dev
yatırımları hayata
geçirdiğini vurgulayan
Başkan Kayda, Atatürk
Spor Salonu ve Yarı
Olimpik Yüzme Havuzu,
fakülte binası, modern
pazaryeri, köprülü
kavşak, yağmur suyu,
masal ormanı parkı,
prestij caddeleri ve
doğalgaz hat döşeme
çalışmalarıyla birlikte
Salihli’de büyük bir
değişimin yaşandığını
söyledi. Dur-geç köprü-

leri olarak bilinen 60 yıllık
köprülerin yenilenmesiyle
başlayan hizmet yağmu-
runun ilçe merkezi ile
102 mahallede yapılan
çalışmalarla devam et-
tiğini ifade eden Başkan
Kayda, kırsal mahallelere
4 yılda toplam 1 milyon
metrekare kilit parke taşı
döşendiğini bunun da
maliyetinin 25 milyon lira
olduğunu açıkladı. Kaba-
zlı Mahallesine ulus-
lararası trap-skeet atış
poligonu kazandırdık-
larını belirten Başkan
Kayda, özellikle çocuk-
ların ve ailelerin

beğenisini kazanan
Masal Ormanı Parkının
ilçenin yeni sosyal
yaşam alanı olduğunu
kaydetti. Modern Pazary-
eri, Köprülü Kavşak ve
cadde düzenleme çalış-
malarının bitme nok-
tasına geldiğini anlatan
Başkan Kayda, doğalgaz
hat döşeme ve yağmur
suyu alt yapı çalış-
malarının devam ettiğini
belirterek ilçeye
kazandırılan yatırımlar-
dan dolayı Büyükşehir
Belediye Başkanı Cengiz
Ergün’e teşekkür etti.
İHA

Salihli Belediye Başkanlığı görevindeki 4,5 yılı değerlendiren
Belediye Başkanı Zeki Kayda, söz verdiği tüm projeleri ilçeye
kazandırmanın onurunu ve mutluluğunu yaşadığını ifade ederek,
“Söz verdik, yapıyoruz. Bu gurur hepimizin” dedi.

TURGUTLU Belediyesi,
ilçenin en önemli güzer-
gahlarından biri olan
Cumhuriyet Caddesi’nde
komple yenileme çalış-
malarına tüm hızıyla devam
ediyor. Birinci kısımda bor-
dür ve kaldırım parke çalış-
malarının tamamlandığı
cadde üzerinde ekipler
parke taşı döşeme çalış-
malarına başladı. 

BİR TARAFTAN PARKE,
DİĞER TARAFTA YOL
KALDIRMA ÇALIŞ-
MALARI

Fen İşleri Müdürlüğü
ekiplerince çalışmaların
hızlı bir şekilde devam et-

tiğini belirten Turgutlu
Belediye Başkanı Turgay
Şirin, “Turgutlu halkının ve
esnaflarımızın yoğun olarak
faydalandığı, Cumhuriyet
Caddesi’nde çalışmalarımız
devam ediyor. Birinci kısım
dediğimiz caddenin üst
tarafında bordür ve
kaldırımların parke taşı
döşeme çalışmaları tamam-
landı. Ekiplerimiz şimdi de
caddenin parke taşlarını
döşemeye başladılar. Diğer
yandan da alt kısımda yol
kaldırma ve bordür çalış-
maları da devam ediyor.
Cadde üzerinde 15 bin me-
trekare parke taşı döşeme

çalışması gerçekleştire-
ceğiz. Daha önce de
dediğimiz gibi, parke
taşlarıyla, ışıklandırmasıyla,
peyzajıyla Cumhuriyet Cad-
desi fark yaratacak bir
görüntüye sahip olacak. Bu
noktada mevcut bölgedeki
hemşerilerimizin beklentisini
karşılayacağımıza inanıyo-
rum. Ortaya güzel bir

çalışma çıkartacağımızı
özellikle belirtmek isterim.
Akçakmak kesişim nok-
tasından Turgutlu Tren İsta-
syonu’na kadar bittiğinde
trafiğe açılacak çalışmaların
şimdiden hem es-
naflarımıza hem de vatan-
daşlarımıza hayırlı olmasını
diliyorum” dedi.
TURGUTLU BASIN

SOSYAL Belediyecilik projeleriyle
Manisalı vatandaşların yanında yer
alan Manisa Büyükşehir Belediyesi
Gıda Bankası ile ihtiyaç sahiplerinin
yüzünü güldürmeye devam ediyor.
Gıda ve temizlik ürünlerinin yer aldığı
35 kalem ürün ile bir ailenin aylık temel
ihtiyaçlarını karşılayabileceği Gıda
Bankasından Selendi ilçesinde 208
hane faydalanıyor. Dar gelirli vatan-
daşlar kendilerine dağıtılan kartlarla
Gıda Bankalarından temizlik
malzemesinden gıda malzemelerine

kadar tüm market ihtiyaçlarını
karşılayabiliyor. 

RENCİDE EDİLMEDEN 
ALIŞVERİŞLERİNİ YAPIYORLAR

Manisa Büyükşehir Belediyesi olarak
iyi günde kötü günde ihtiyaç sahibi
vatandaşların yanında olmaya devam
ettiklerini belirten Manisa Büyükşehir
Belediye Başkanı Cengiz Ergün,
“İhtiyaç sahibi vatandaşlarımız asla
yalnız değiller. Selendi ilçemizde 208
ihtiyaç sahibi aile kendilerine verilen
kartlarla her türlü ihtiyaçlarını gizlilik
içerisinde rencide edilmeden yapa-
biliyor” dedi. BÜYÜKŞEHIR BASIN

İL genelinde
Manisa Büyükşe-
hir Belediyesi ve
MASKİ Genel
Müdürlüğü
tarafından hay-
ata geçirilen
proje, yatırım ve
hizmetlerin
ardından mahalle
halkı ve muhtar-
larla bir araya
gelen Muhtarlık-

lar Dairesi ekip-
leri, Salihli
ilçesini ziyaret
etti. Yeniköy Ma-
halle Muhtarı
Mehmet Sarıgöz,
Derbent Mahalle
Muhtarı Hüseyin
Sarıkaya, Çelikli
Mahalle Muhtarı
Erol Akça ve
vatandaşlarla bir
araya gelindi.

Periyodik olarak
gerçekleştirilen
ilaçlama,
mezarlık temiz-
likleri, toplu
taşıma hizmet-
lerinin yanı sıra,
kendileri için
büyük önem arz
eden içme suyu
sondajı, altyapı
projeleri ve yol-
larda gerçek-

leştirilen çalış-
malardan mutlu-
luk duyduklarını
belirten vatan-
daşlar, Manisa
Büyükşehir
Belediyesi ve
MASKİ Genel
Müdürlüğü’ne
teşekkür etti.
Görüşmeler es-
nasında vatan-
daşlar tarafından
dile getirilen
istek ve talepler
de ilgili dairelere
aktarılarak, konu
hakkında bil-
gilendirildi.
Muhtarlıklar
Dairesi Başkan-
lığı ekiplerinin,
mahalle ziyaret-
lerine devam
edeceği belirtildi.
BÜYÜKŞEHIR
BASIN

Manisa Büyükşehir Belediyesi Muhtarlıklar Dairesi Başkanlığı ekipleri,
mahalle ziyaretlerini sürdürüyor. Bu kapsamda Salihli ilçesinde
Yeniköy, Derbent ve Çelikli halkı ve muhtarları ile bir araya gelen
ekipler; Büyükşehir Belediyesi ve MASKİ hizmetleri hakkında vatan-
daşların görüşlerini dinledi, istek ve talepleri ilgili dairelere aktardı.

Muhtarlıklar vatandaşı dinliyor

Başkan 4,5 yıllık süreci değerlendirdi

Yalnız değilsiniz
İhtiyaç sahibi ailelere ulaşmak amacıyla Manisa Büyükşehir Belediye Başkanı Cengiz
Ergün’ün girişimleriyle 2013 yılında ‘Yalnız Değilsin’ sloganıyla açılan ve bugün 17 ilçede
hizmet veren Gıda Bankası, Selendi ilçesinde de 208 ailenin yüzünü güldürüyor.

Caddelerde değişim başladı
Turgutlu Belediyesi, yenileme projesi kapsamında çalışmaların devam ettiği Cumhuriyet Cad-
desi’nde parke taşı döşeme çalışmalarına başladı. Her yönüyle farklı bir görünüme sahip olacak
olan caddede çalışmalar tüm hızıyla sürerken Turgutlu Belediye Başkanı Turgay Şirinde caddenin
kısa sürede kullanıma açılacağını müjdeledi.



YATILI bakım hizmeti ve re-
habilitasyon merkezi ile Man-
isa’nın ZİÇEV şubesi
Özel Makbule Ölçen
Özel Eğitim ve Re-
habilitasyon Merkezi
gerek eğitim kadrosu
gerekse idari person-
eliyle güven oluştu-
ran hayır
kurumlarının
başında yer
alıyor. 2009
yılı Mayıs
ayından
beri
Vakıf

Başkanlığı yapan Hüseyin
Okumuş, “1982 yılında kurulan
ZİÇEV 36 yıllık geçmişi olan
kamu yararına bir vakıf. İzinsiz
yardım toplayabilen
Türkiye’deki 20 tane vakıfın
arasında yer alıyoruz. Bu 36
yıllık geçmişimizle birlikte nasıl
bir güven oluşturduğumuzun
göstergesidir de aynı zamanda.
İzinsiz yardım toplayabilen
vakıflar statüsüne kavuşmak
çok kolay değil, çok güvenilir
olmak lazım, hakikaten kamu

yararına bir iş yapmış olmak
lazım. Bu 20 tane vakfın
arasında LÖSEV, Mehmetçik
Vakfı gibi değerli vakıflar var

bizde bunların arasında yer
alıyoruz. Bizim vakıf olarak
yaptığımız iş, zihinsel engelli
çocukların eğitimi ve aynı za-

manda bakımı. 36 yıldır
eğitim hizmeti veriy-

oruz, bunun yanı
sıra 3, 3 buçuk
yıldır da bakım
hizmeti vermeye
başladık. Bizim
36 yıllık
rüyamızdı bu
bakım hizmet-
leri. Zihinsel en-
gelli çocukların

ailelerinin en
büyük

kaygısı olan çocuklar bizden
sonra ne olacak sorununa
çözüm üretebildik. Bu kap-
samda biz yatılı bakım merkez-
imizi hayata geçirdik. Şu an
mevcudumuz 38 kişilik fakat
yakın zamanda kapasite arttır-
mayla bu mevcudu 48 kişiye
çıkarmayı planlıyoruz bu
sayede 48 kişilik bir yatılı
bakım merkezimiz olacak.
Eğitim alınan binanın hemen
yan tarafında yatılı bakım
merkezimiz mevcut. Zihinsel

engelli çocuklarımız 24 saat
boyunca hemşireler, bakıcı per-
sonel, aşçımız, müdürümüz,
idari personelimiz ile bakım
hizmeti alabiliyorlar. 

“DEVLET AYDA 12 SAAT
İÇİN DESTEK VERİYOR BİZ
160 SAAT EĞİTİM VERİY-

ORUZ”
Kamu yararına bir vakıf

oldukları için birçok
ihtiyaçlarının hayırsever vatan-
daşlardan karşılandığını be-
lirten Okumuş, "Devletin vermiş
olduğu eğitime katkı payı aylık
12 saate karşılık bir rakam biz
ise günde 8 saat eğitim veriy-
oruz. Yani biz devletten ayda
12 saat için destek alabiliyoruz
ama 160 saat eğitim veriyoruz.
Tabii  bu durum birçok ihtiyacı
da beraberinde getiriyor. Per-
sonel ihtiyacı, daha fazla elek-
trik kullanıyoruz, daha fazla
kırtasiye masrafımız oluyor. Bu
konuda duyarlı vatan-
daşlarımızın yardımlarıyla
gerek rehabilitasyon merkez-
imize gerekse yatılı bakım
merkezimize OSB’den,
Belediyelerimizden ve hayırse-
ver vatandaşlarımızdan çokça
destek alıyoruz bu konuda.
Zaten destekler olmasa
hakikaten bu işi yapmak çok
zor çünkü devletin yaptığı
yardım ancak personel
maaşlarımıza yetiyor. Diğer
ihtiyaçlarımızı karşılamak
konusunda vakıf olarak biz
gerekli projeler geliştirerek bu
kapsamda hayırseverlerden
yardım talebinde bulunuyoruz.”
ifadelerini kullandı.

HAYIRSEVERLER KURBAN
BAYRAMI’NDA GÜVENLE

YARDIM YAPABİLİR
Kamu yararına bir vakıf

oldukları için tüm hesapların
kontrol altında ve güvende
olduğunu belirten Okumuş,
“Hayır yapmak isteyen vatan-

daşlarımıza yada kurumlara
banka hesap numarasını yada
iban numaramızı veriyoruz.
Yatılı bakım merkezimizde
kalan çocuklarımız için erzak
yardımı yapabilirler, yemek
orada yapılıyor çünkü.
Önümüzde Kurban Bayramı
var, kurban eti yada derisinin
bağışını yapabilirler. Ramazan
ayında fitre ve zekat kabul
ediyoruz. Bu tür yardımlarla
sağ olsunlar bizi hiçbir zaman
yalnız bırakmıyorlar. ZİÇEV’in
tanınırlığı sadece Manisa’da
değil Türkiye genelinde art-
maya başladı. Gizli kahraman-
larımız çok fazla. Adını sanını
bilmediğimiz kişiler banka
hesap numaralarımıza para
yatırıyorlar. Tabi onlar makbuz
aldıkları için yapmış oldukları
ödemelerden bunu vergi-
lerinden de düşebiliyorlar, bu
tür bir avantajlarıda var. Sistem
bu şekilde işliyor.” diye
konuştu.

“REHABİLİTASYON VE
YATILI BAKIM MERKEZ-
İMİZDE TOPLAM 118
ÖĞRENCİMİZ VAR”

Manisa’da toplam 118 tane
öğrencileri olduğunu söyleyen
Okumuş, “Şu an 80 tane
öğrencimiz rehabilitasyon
merkezimizde eğitim alıyor, 38
tane de yatılı bakım merkez-
imizde öğrencimiz var. Yani şu

an Manisa’da 118 tane
öğrencimiz var ama ZİÇEV’i
Türkiye genelindeki 14 şubeyi
düşünürsek binin üzerinde şu
an öğrencimiz var diyebilirim.
Zihinsel engelli ve otistik öğren-
cilerimiz var. Bireysel ve grup
eğitimi olmak üzere iki çeşit
eğitim veriyoruz. Mesela bir
çocuk 8 saat bireysel, 4 saat
grup eğitimi alıyor. Biz çeşitli
aktivitelerle bu saatlerini dolu
dolu geçirmelerini sağlıyoruz.
Bir çocuk eğer bu gün bireysel
eğitimi varsa bireysel eğitim
görüyor yada grup para grup
eğitimi görüyor. Boş vakit-
lerinde de spor hocamızla spor
etkinliklerine katılıyorlar. Çeşitli
aktivitelerle bu zamanı doldu-
ruyoruz bizim içinde çocuklar
içinde gayet güzel geçiyor
zaman. Sabah öğrencileri ev-
lerinden alıyoruz saat 9 gibi
akşam 6’ya kadar bizimle bir-
likte oluyorlar.” ifadelerini kul-
landı.

“HER TÜRLÜ ENGEL
DERECESİNE HİZMET 

VERİYORUZ”
Tüm engel gruplarına hizmet

ettiklerini söyleyen ZİÇEV Mak-
bule Ölçen Özel Eğitim ve Re-
habilitasyon Merkezi Kurum
Müdürü Nilbert Koçman, “Be-
densel ve zihinsel engelli ya da
hem görme engelli hem zihin-
sel engelli öğrencilerimizde var.

Çok fark etmiyor engellinin
ağırlığının derecesi biz her
engel derecesindeki öğrenciler-
imize destek olmaya çalışıy-
oruz. Bize başvurmak
isteyenler bizzat gelip görüşe-
bilirler, bizde o konuda
yardımcı olacağız kendilerine.”
ifadelerini kullandı. Tam gün
bakım hizmetlerinin engelli
bireyin ailesine büyük bir ko-
laylık sağladığına değinen
Okumuş, “Aile sabah dokuzda
çocuğunu bize emanet ettikten
sonra diğer işlerini kolayca
halledebiliyor. Pazarına gidiyor,
sinemasına gidiyor yani her
türlü ihtiyacını karşılıyor
çocuğu emin ellerdeyken.” diye
konuştu.

“BU GÖNÜL İŞİNİ İBADET
AŞKIYLA CANLA BAŞLA 
ÇALIŞARAK YAPIYORUZ”

Vatandaşları vakıflarını görm-
eye davet eden Okumuş,
“ZİÇEV’in neler yaptığını
bilmek için buraya gelip görün.
Engelli grupları arasında en
dezavantajlı grup zihinsel en-
gelli grubudur. Bizim neler yap-
tığımızı, çocuklarla nasıl vakit
geçirdiğimizi, nasıl eğitim
verdiğimizi, çocuklara hayatla
ilgili neler kattığımızı görmeleri
için mutlaka buraya gelmeleri
lazım. Biz çocuklarla çok mut-
luyuz burada, bu gönül işi, yap-
tığımız işi adeta bir ibadet
aşkıyla yapıyoruz. Öğretmen-
lerimizden tutun, vakıf
başkanımıza, müdürümüze
kadar çocuğa dört dörtlük
eğitim vermek için canla başla
çalışıyoruz. Hiç tedirgin ol-
madan gelip bizimle tanışınlar,
neler yaptığımızı görsünler. Un-
utulmamalıdır ki her sağlıklı
birey bir engelli adayı. Yarın
neler gelecek başımıza belli
değil o yüzden gelip tanışsınlar
bizimle.” ifadelerini kullandı.
ALMILA NUR BERİLGEN
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ENGELLiLER EMiN ELLERDELER
ZİÇEV Özel Makbule Ölçen Özel Eğitim ve Rehabilitasyon Merkezi uzun yıllardır Manisa’da zihinsel engelli öğrencilere
hizmet veren bir vakıf olarak varlığını devam ettirmekte. Son yıllarda açılan 38 kişilik yatılı bakım merkezi ile engelli birey
ailelerinin en büyük kaygısı olan “Ya bana bir şey olursa çocuğum ne olacak?” sorununa çözüm bulan ve güvenilirliği ile
ön plana çıkan Vakfın Başkanı Hüseyin Okumuş, “36 yıllık geçmişimizle bu işi sevgi ve mutlulukla yapıyoruz” dedi.

CUMHURIYET Halk Partisi
(CHP) Manisa İl Başkanı
Semih Balaban, partisinin il
başkanlığı binasında düzenle-
nen toplantıda, gündeme yöne-
lik değerlendirmelerde bulundu.
Başkan Balaban, açıkla-
masında,  AK Parti hükümetini
topa tuttu. Sözlerine PKK’yı kı-
nayarak başlayan Balaban,
Yüksekova'da PKK tarafından
katledilen Nurcan Karakaya ve
11 aylık bebeğini sevgi ve
saygıyla andığını söyledi.
Terörü lanetlediklerini belirten
Balaban, 11 aylık bebek ve an-
nesinin öldürülmesini insanlığın
öldürülmesi olarak nitelendirdi.

AK PARTİ’YE HATIRLATTI
Yüksekova’da yaşanan olay

sonrası Cumhuriyet Halk Par-
tisi’ne gerek AK Parti kanadın-
dan gerekse sosyal medyadan
yapılan eleştirileri şiddetle kı-
nadıkları ifade eden Balaban,

AK Parti kanadına hatırlat-
malarda bulundu. Balaban,
“Oslo’da PKK terör örgütüyle,
Diyarbakır’da Şivan Perverle
mitingleri yapan kimdi? Açılım
sürecini başlatan akil adamları
başlatan kimdi? Örgüt her türlü
bombaları döşerken hendekleri
kazarken bunları görmemezlik-
ten gelen kimlerdi? Bunların
kim olduğunu hepimiz biliyoruz
ve bunlar üzerinden AKP’nin
CHP’yi eleştirmesini de sadece
algı operasyonu olarak değer-
lendiriyoruz. Halkımız şunu da
çok iyi biliyor AKP 2002’de ikti-
dara geldiğinde ülkeyi terörsüz
devralmıştı. Ülkede terör diye
bir şey yoktu. 16 yıllık süre de
ne yaşandığını da bu ülkede
yaşayanlar iyi biliyor” dedi.

“EKONOMİ ÇÖKÜYOR”
Türkiye’deki ekonomik

gelişmeleri de ele alan Bala-
ban,  ekonominin çöküş sinyal-

leri verdiğini ileri sürdü.  Ekono-
minin kötü gitmesine sevin-
mediklerin ve bir muhalefet
partisi olarak gerçekleri söyle-
mekten kaçınmadıklarını kayd-
eden Balaban, ülke de
ekonomik göstergelerin kötüye
gittiğini anlattı. Balaban, “Ek-
meğe, benzine, elektireğe,
doğalgaza özellikle sanayi
elektriğine yüzde 14 zam geldi.
Özellikle santral üretim yapan
santralin doğalgazına yüzde 39
oranında zam geldi. Ocak
2018’den günümüze kadar Çi-
mentoya yüzde 15, betona
yüzde 15, demire yüzde 40
zam geldi. Bakkala, manava,
pazara bütün ürünlere her gün
zam geliyor. İnsanlarımız bu
zamlar altında eziliyor” dedi.

“DOLAR 5 LİRAYI GEÇTİ”
Balaban, ekonominin bu şek-

ilde düzeleceğine inanmadık-
larını belirtip,   “Dolar 5 lirayı
geçti.  Diyorlardı ki 24 Hazi-
ran’da AKP kazanırsa istikrar
olacak, dolarda düşecek zam-
larda kalkacak. Ama yaşanan-
lar ne yazık ki tam tersini
gösteriyor. Ülkemiz zam yağ-
murları altında. Bizler her

zaman tek kişiye dayalı sistem-
lerde ekonominin gelişmeye-
ceğini söyledik. Hukuğun
olmadığı yerde yatırım olmaz.
Son açıklanan bilgiyle
özelleştirmede tek yetki Sayın
Recep Tayyip Erdoğan’a verildi.
Buda son derece yanlış bir
karar. Yani damatla, eş dostla,
akrabayla devlet yönetilmez.
Biz, CHP olarak buradan
uyarıyoruz. Ekonomi kötüye
gidiyor, önlemler sağlanmazsa,
hukuğun üstünlüğü sağlan-
mazsa evrensel hukuk yasaları
ülkede güvence altına alın-
mazsa ülkede ekonomi daha
da kötü gidecek. Bunun be-
delini de işçiler, emekliler,
ödeyecek ve ben üzülerek
şunu görüyorum. Halkımız bu
konularda duyarlı olsunlar.
Ekonomik alınmada tepkisini
de demokratik bir şekilde or-
taya koysunlar” diye konuştu.
Son olarak eğitim sistemine
değinen Balaban, eğitim sis-
teminin tamamen çöktüğünü ve
Ak Parti’nin eğitim poli-
tikalarının tam bir fiyaskoyla
olduğunu dile getirdi.  

LEYLA DOĞAN

CHP İl Başkanı Semih Balaban, il binasında düzenlediği basın toplantısında, AK Parti’yi hedef aldı.  Yük-
sekova’da şehit edilen Nurcan Karakaya ve 11 aylık bebeği üzerinden AK Parti’nin, CHP’ye yönelik algı op-
erasyonu yaptığını ileri süren Balaban, “Oslo’da PKK terör örgütüyle görüşen, açılım sürecini başlatan
kimdi? Örgüt her türlü bombaları döşerken, hendekleri kazarken bunları görmemezlikten gelen kimdi” dedi.

CHP’li Balaban AK Parti’yi hedef aldı
YUNUSEMRE Belediye

Meclisi Ağustos ayı meclis
toplantısı, Meclis Başkanvekili
Veli Doğdu başkanlığında
gerçekleştirildi. 13 gündem mad-
desinin görüşüldüğü meclis
toplantısında, 7’inci maddede
yer alan “Yazı İşleri Müdür-
lüğünün 27.07.2018 tarih ve
E.241 sayılı yazısı; Mareşal
Fevzi Çakmak Mahallesinin bir
kısmının 50. Yıl Mahallesine
bağlanılması talebi” gündeme
damga vurdu.

MECLİS ÜYELERİ ŞAŞIRDI
Madde ile ilgili görüş belirten

grup başkanvekilleri bile isteğe
karşı şaşkınlıklarını gizleyemedi.
Madde üzerine söz alan
Yunusemre Belediye Meclisi
MHP Grup Başkanvekili Mehmet
Güzgülü, “İlk kez böyle bir istekle
karşı karşıya kalıyorum.  İnşallah
komisyonlarda doğru bir şekilde
karar alırız” CHP Grup Başkan-
vekili Erdinç Yavaşlı ise, kendi-
lerine dilekçenin ulaştığını ve
dilekçede bazı kısımlara
takıldığını ifade etti. Yavaşlı
madde üzerine şöyle konuştu:
“Fevzi Çakmak Mahallesi sakin-
leri, Muhtarlık ve belediye
hizmetlerinden daha iyi yararlan-
mak için bağlanmak istediklerini
dile getirmişler. 50. Yıl ile Fevzi
Çakmak mahalleleri ayrı

belediyelerde mi? iki mahalle
arasında hizmette bir eksiklik mi
var? Mahalleleri değişse de aynı
belediye sınırları içerisinde ol-
mayacaklar mı?” Madde konuş-
maların ardından oy birliği ile
İmar ile İdare ve Hukuk Komisy-
onu’na sevk edildi. 

DİLEKÇENİN İÇERİĞİ
Yunusemre meclis toplantısına

mahalle sakinleri tarafından
iletilen dilekçenin içeriği şu şek-
ilde, “Mareşal Fevzi Çakmak Ma-
hallesi Horozköy Caddesi ile
Menemen Caddesi ikamet et-
mekte olan vatandaşlar olarak
muhtarlık ve belediye hizmet-
lerinden daha iyi yararlanabilmek
için 50. Yıl Mahallesi’ne bağlan-
mak istiyoruz.” 260 kişinin imza-
sıyla belediyeye ulaştırılan
dilekçedeki ifadeye göre Mareşal
Fevzi Çakmak Mahallesi sakin-
lerinin 50. Yıl’a bağlanma is-
teğindeki en önemli sebep
belediye ve muhtarlık hizmet-
lerinden daha iyi yararlanmak
olduğu belirtildi. Ancak iki mahal-
lenin yan yana, her iki mahal-
lenin de Yunusemre ilçesi
sınırları içerisinde bulunması,
hizmet açısından ne gibi eksiklik-
lerle karşı karşıya kaldıkları
konusunda soru işaretlerine
neden oldu. 

ALI BOZKURT

Mecliste şaşırtan istek
Yunusemre Belediyesi Ağustos ayı meclis toplantısını Belediye

Başkanı Mehmet Çerçi yokluğunda gerçekleştirdi. Meclis
Başkanvekili Veli Doğdu’nun başkanlığında yapılan toplantıda
Mareşal Fevzi Çakmak Mahallesi’nden ilginç bir istek geldi. 260
imzanın bulunduğu dilekçe meclise sunulurken dilekçenin içer-
iğinde Mareşal Fevzi Çakmak Mahallesi Horozköy Caddesi ile
Menemen Caddesinde ikamet etmekte olan vatandaşlar, ‘muhtar-
lık ve belediye hizmetlerinden daha iyi yararlanmak için’ 50. Yıl
Mahallesi’ne bağlanmak istediler.
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24 HAZIRAN’DA yapılan
27. Dönem milletvekili ve
genel seçimlerinin ardından
Cumhuriyet Halk Partisi’nin
gündemi olağanüstü kurultay
oldu.  Parti içindeki muhalifler,
olağanüstü kurultayın yapıla-
bilmesi için 630 imzanın top-
landığını ve bu kapsamda
yeterli sayıda şeklinde açık-
ladıkları delege imzalarını
genel merkeze teslim etmişti.
Muhaliflerin 630 imzayı
topladık açıklamalarının
ardından CHP Genel Merkezi
tarafından yapılan açıkla-
mada, ‘İlk incelememize göre
yeterli imza toplanamadı’ de-
nildi.

“DEŞİŞİMDEN YANAYIZ”
CHP’de olağanüstü kurul-

tayın yapılmasını her fırsatta
dile getiren CHP İl Başkanı
Semih Balaban, “Biz bu
konuda CHP’nin kurultay
delegeleri olarak 630 imzayı
temsilcilerimiz aracılığıyla
genel merkeze gönderdik.
Genel Merkezin bu konuda

duyarlı olacağına inanıyorum.
Bizim görüşümüz kurultayın
toplanmasından yanadır.
Manisa il örgütü daha önce
bunları söyledi. Deşişimden

yanayız. 18 kurultay dele-
gesinin 18’i de imza verdi”
dedi.  CHP Genel Merkezi’n-
den 6 Ağustos Pazartesi günü
resmi açıklama yapılması

bekleniyor. Yol haritasının ne
olacağı konusunda ise Bala-
ban, pazartesi ya da salı günü
açıklama yapacağını duyurdu.
LEYLA DOĞAN

MANISA Büyükşehir
Belediyesi Başkan Vekili
Mehmet Güzgülü ve MASKİ
Genel Müdürü Yaşar Coşkun,
Şehzadeler ilçesine bağlı San-
caklıbozköy Mahallesi’nde ma-
halle muhtarları ve
vatandaşlarla bir araya geldi.
Güzgülü ve Coşkun’a ziyaret-
lerinde MASKİ Genel Müdür
Yardımcısı Mahmut Bilgen ile
birlikte Büyükşehir Belediyesi
İnsan Kaynakları ve Eğitim
Daire Başkanı Muzaffer Şaş-
maz, MASKİ İçme Suyu Daire
Başkanı Erdal Nohutçu ve
Kanalizasyon Daire Başkanı
Hasan Patel eşlik etti. Sancak-
lıbozköy Mahallesi ziyareti

kapsamında vatandaşların is-
teklerini dinleyen Güzgülü ve
Coşkun, daha sonra
Karaoğlanlı Mahallesi’ne
geçerek eşi merhume Hediye
Kurt’u ebediyete uğurlayan Ali
Kurt’a baş sağlığı dileklerinde
bulundu.

“BAŞKANIMIZ CENGİZ
ERGÜN’Ü DE MAHALLEM-
İZDE AĞIRLAMAK İSTİY-

ORUZ”
Büyükşehir Belediyesi

Başkan Vekili Mehmet
Güzgülü ve MASKİ Genel
Müdürü Yaşar Coşkun’un zi-
yaretinden duyduğu mem-
nuniyeti belirten
Sancaklıbozköy Mahalle

Muhtarı Kadir Dalgın, “Başta
mahallemize yapılan
hizmetlerden dolayı Büyükşe-
hir Belediye Başkanımız Sayın
Cengiz Ergün’e ve mahallem-
ize kadar gelip bizleri onur-
landıran Başkan Vekili
Mehmet Güzgülü ve MASKİ
Genel Müdürü Yaşar Coşkun’a
teşekkür ederim. Gerek
Büyükşehir Belediyesi’nin
gerekse de MASKİ’nin ma-
hallemize yapmış olduğu
önemli yatırımlar sayesinde
mahallemizin sorunları azaldı.
Cengiz Ergün başkanımızı da
en kısa zamanda mahallem-
izde görüp ağırlamak istiyoruz”
dedi. BÜYÜKŞEHIR BASIN

Manisa Büyükşehir Belediyesi Başkan Vekili Mehmet Güzgülü ve
MASKİ Genel Müdürü Yaşar Coşkun, Şehzadeler ilçesine bağlı Sancak-
lıbozköy Mahallesi’ni ziyaret ederek vatandaşlarla bir araya geldi.

Cengiz Başkanı Mahallede
ağırlamak istiyorlar

CHP’de sular durulmuyor

MANISA Celal Bayar
Üniversitesi (MCBÜ)
Çocuk ve Ergen
Psikiyatrisi Anabilim
Dalı Başkanı Doç. Dr.

Hasan Kandemir, yaz
aylarında çocukların
katıldıkları kurslara
yönelik açıklama yaptı.
Kandemir, yaptığı açık-
lamada, çocukların yaz
aylarında çeşitli
kurslara gönderildiğini,
bunun çok da doğru ol-
madığını belirtip
ailelerin çocuklarının
geleceklerini
düşündükleri için bu
şekilde davrandıklarını
söyledi. Eğitim sistemi
yüzünden kursların bir
yerden sonra gereklilik
haline gelebildiğini dile

getiren Kandemir,
“Neredeyse özel ders
almayan, dershaneye
gitmeyen çocuk yok.
Fakat yaz aylarında bu
kursların çok kısıtlı ol-
ması lazım. Yaz
tatilinin başından
itibaren çocukların her
gün, yoğun bir şekilde
derslerle iç içe ol-
masındansa temel
aldığı bilgileri unutma-
ması için, çok sıkmay-
acak bir şekilde hafta
da bir saat belki de 2
hafta da 1 saat eksik
olduğu noktaları

tamamlama adına kurs
verilebilir. Zamanı çok
artırmadan yapmak
lazım” dedi. Kandemir,
çocuğun dinlenmesi,
sıkıntısını atması için
mutlaka sportif, sanat-
sal faaliyetlere gitmesi
gerektiğini de vurgu-
ladı. İlkokul çocuk-
larının yoğun bir
şekilde kurslara gön-
derilmesini önermeyen
Kandemir, lise son
sınıf düzeyindeki
öğrenciler için gerekli
olduğunu anlattı.
LEYLA DOĞAN

Okul ve sınav stresi yüzünden yaz tatilini dört gözle bekleyen çocuklar, gönderildikleri çeşitli kurslar-
dan bir hayli şikâyetçi. MCBÜ Çocuk ve Ergen Psikiyatrisi Anabilim Dalı Başkanı Doç. Dr. Hasan Kan-
demir, çocukların bu dönemde yoğun bir şekilde kurslara gönderilmesinin doğru olmadığını belirtti.

Çocukların nefes almaya vakitleri yok

Hemşeri dernekleri Akhisar’da buluştu
Akhisar Belediye Başkanımız Salih Hızlı, Akhisar’da faaliyet gösteren

hemşehri dernekleri ile kahvaltıda buluştu. Akhisar Belediyesi Hüsnü Kahra-
man Kültür Parkı Gölet Büyük Salonda düzenlenen ve Akhisar’da faaliyet

gösteren hemşehri dernekleri temsilcileri ile kahvaltı programına bir araya
gelen Belediye Başkanımız Salih Hızlı öncelikle seçim sürecinde gösterilen

sağlıklı demokrasi göstergesinden dolayı teşekkür etti.

24 HAZIRAN’DA önemli bir
seçim sürecini geride bıraktık-
larını ifade ederek sözlerine
başlayan Akhisar Belediye
Başkanımız Salih Hızlı, “24 Hazi-
ran seçimlerinde gösterilen
demokrasi örneğinde bu açıdan
da size teşekkür ediyoruz. En
son stadyum açılışında stadyum
tanıtımı için bir araya gelmiştik.
Tabi arada görüşmelerimiz oldu
mutlaka ama böyle normal hep-
imizin bir araya geldiği yeni bir
toplantı yapıyoruz. Tabi bu arada
24 Haziran gibi önemli bir seçimi
atlattı ülkemiz. Seçimin bir

sonucu oldu ama sonuca gelinc-
eye kadar da süreçler çok
değerli. Dolayısıyla bu süreçlerin
sağlıklı gitmesi, bu demokratik
süreçlerin sağlıklı gitmesi,
demokratik siyasal rekabet
dediğimiz bu önemli bir kavram.
Bunun gerçekleşmesi için sivil
toplum örgütlerinin çok önemli bir
payı ve katkısı var. Sağlıklı bir
şekilde kavgasız, gürültüsüz, ger-
ilimsiz seçimleri geçirmemizin en
önemli unsurlarından bir tanesi
sivil toplum örgütlerimizin temsil
ettikleri kitlerle birlikte doğru
hareket etmesidir” dedi. Salih
Hızlı, “Sonuçlar itibariyle değil de
süreçler itibari ile çok değerli bir
24 Haziran geçirdik” 24 Hazi-
ran’ın seçim sürecinin çok sağlık
ve demokratik bir ortamda
geçtiğine değinen Belediye
Başkanımız Salih Hızlı, “Bu açı-
dan da teşekkür ediyoruz, sağ
olun sizin de katkılarınız oldu bu
seçim sürecine. Siyasi eğilimler-

imiz farklı olabilir ama önemli
olan süreçler içerisinde hep be-
raber ülkeye hizmet etme karar-
lılığımızın olması, bu açıdan da
teşekkür ediyoruz, sağ olun.
Memleketimiz böyle bir önemli
kritik eşik diyelim, kritik eşiği de
hep beraber aşmış oldu, aşırmış
olduk” dedi. Toplantının esas
gayesinin hemşehri derneklerinin
talepleri olduğunu ifade eden
Belediye Başkanımız Salih Hızlı,
“Bu arada bir araya gelmemizin
şu toplantımızın asıl sebep-
lerinden bir tanesi sizin hemşeri
dernekleri olarak belediyemizden
talepleri oluyordu. İşte daha çok
Çağlak Festivali’ne ilişkin bu festi-
val içerisinde yörelerinizi gelmiş
olduğunuz memleketleri tanıt-
makla ilgili, oradaki kültürü yaşat-
makla ilgili, buraya taşımakla ilgili
talepleriniz vardı. Biz Çağlak Fes-
tivali’nin kendine has programı
var dolayısıyla program içerisinde
kaybolmaması az

hissedilmemesi için bununla ilgili
ayrıca bir zaman belirleyelim o
zaman yapalım gibi bir şey
konuşmuştuk. Şimdi toplan-
tımızın sebebi daha çok bunu
konuşalım. Tabi burada belki
şimdi konuşacağız ama detayları
daha sonra bir komisyon
aracılığıyla oluşturulabilir. Pro-

gram nasıl olacak her hemşehri
derneğimize bir gün mü vere-
ceğiz, yoksa bir hafta içerisinde
hep beraber bir arada mı kut-
lanacak, buna benzer detaylar
daha sonra konuşulur. Şimdilik
böyle bir şeyimiz var, sizlerden
aldığımız geri dönüşlerle böyle bir
bilgi var kafamızda bunu işleye-

ceğiz tabi hep beraber” dedi.
Akhisar Belediye Başkanımız
Salih Hızlı’ya toplantıda Belediye
Başkan Yardımcıları Ömer İşçi,
Ali Velestin, Özel Kalem Müdürü
Fatih Baybatur ve Halkla İlişkiler
Müdürü İbrahim Topaloğlu da
eşlik etti. 

AKHİSAR BELEDİYE BASIN

Genel seçimlerin ardından parti içinde ayrıma düşen Cumhuriyet Halk Partisi’nde sular durulmuyor. Parti içi
muhalifler, olağanüstü kurultayın toplanabilmesi için gerekli olan 630 delege imza sayısına ulaştıklarını ileri sür-
erken CHP Genel Merkezi tarafından yapılan açıklamada, yeterli imza toplanmadı ifadeleri ortalığı karıştırdı.  

Çok amaçlı salon çalışmaları devam ediyor
Demirci'nin her noktasında yatırımlarını aralıksız sürdüren Demirci Belediyesi, ma-

hallelerimize çok amaçlı salon inşaatlarını sürdürüyor.

İLÇEYE bağlı Çanakçı ve Bar-
dakçı mahallelerinde
Belediyemizce yapılan çok
amaçlı salonlar hizmete
sunulurken, Güveli ve İcikler
mahallelerinde çok amaçlı
salon inşaatları tüm hızıyla
sürüyor. Belediyemiz tarafın-
dan İlçemiz Kışlak mahallemize
250 metrekare büyüklüğünde 2

katlı çok amaçlı salon inşaatına
başladı. Fen İşleri ekiplerince
çok amaçlı salonun kolon ve
perde betonu atılırken,
önümüzdeki günlerde de 2 kat
tabliye betonu atılacak. Çok
amaçlı salonun alt katında tu-
valet, depo ve yemekhane yer
alırken, üst katta da düğün ve
sünnet organizasyonların
yapılabileceği salon yer alacak.

MAHALLEMİZİN ÇOK BÜYÜK
BİR İHTİYACIYDI

Kışlak Mahalle Muhtarı Ahmet
Kocabaş " Mahallemizin çok
büyük bir ihtiyacı olan çok
amaçlı salon Belediye
Başkanımız Selami Selçuk
tarafından ilçemize
kazandırılıyor. Mahallem adına
Başkanımız Selami Selçuk'a
çok teşekkür ediyorum "dedi.

Belediye Başkanı Selami
Selçuk yaptığı açıklamada "
Cumhurbaşkanımız Recep
Tayyip ERDOĞAN'IN " Şehir'de
Ne Varsa, Köylerimizde de O
Olacak " sözü ile hareket
ediyor, mahallelerimize çok
amaçlı salonlar kazandırıyoruz.
Çanakçı ve Bardakçı mahal-
lelerimize yaptığımız çok
amaçlı salonları hizmete açtık.
İcikler, Ahmetler'de salon in-
şaatları hızla sürerken, Güveli
mahallemizde sona geliyoruz.
Kışlak mahallemize de 250 me-
trekare büyüklüğünde çok
amaçlı salon inşaatına
başladık. Demircimizin gele-
ceğine hizmet verecek, nitelikli
yatırımlarımızı sürdürüyoruz"
dedi. 

DEMİRCİ BELEDİYE BASIN
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3 YIL önce hayatını kaybeden Türk
Eğitim Sen önceki dönem şube
başkanlarından Kadir Recep Varlıak-

man, vefatının 3’üncü yıldönümünde
Manisa Büyükşehir Belediyesi Genel
Sekreter Yardımcısı Mustafa Genç,

Sağlık İşleri Daire Başkanı Talip
Akbaş, Kaynak ve İştirakler Daire
Bakanı Halis Satılmış, Kültür ve
Sosyal İşler Dairesi Başkanı Ergun
Aksoy, Muhtarlık İşleri Dairesi
Başkanı Ersoy Arslan, Kadir Recep
Varlıakman’ın kardeşi Özcan Varlıak-
man, sendika başkanları ve temsilci-
leri, MHP ilçe başkanları, mahalle
muhtarları ve vatandaşların katıldığı
törenle mezarı başında anıldı. Genç,
burada yaptığı anma konuşmasında,
Türkiye Kamu Sen camiasına büyük
emeği olan yaklaşık 25 sene birlikte
çalıştığı sendikacılardan olduğunu
belirterek, rahmet dileklerini iletti.
Anma töreninde Manisa Büyükşehir
Belediyesi daire başkanları, MHP
ilçe başkanları, Türkiye Kamu Sen’e
bağlı sendikaların başkanları ve tem-
silcileri tarafından Varlıakman adına
dualar edildi. Anma töreni ardından

Manisa Büyükşehir Belediyesi Genel
Sekreter Yardımcısı Mustafa Genç,
Çamlıca Cami’nde kılınan Cuma na-

mazı sonrasında bir süre vatan-
daşlarla birlikte oturarak sohbet etti.
BÜYÜKŞEHIR BASIN

Varlıakman mezarı başında anıldı
3 yıl önce geçirdiği kalp krizi sonucu hayatını kaybeden Türk Eğitim Sen önceki dönem başkanlarından Kadir

Recep Varlıakman, vefatının 3’üncü yılında mezarı başında sendika temsilcileri ve sevenleri tarafından anıldı. Anma
törenine Manisa Büyükşehir Belediyesi Genel Sekreter Yardımcısı Mustafa Genç de katıldı.

Doğal ortamda yetişen kurbanlıklara büyük ilgi
EKOLOJIK Tarımın yapıldığı

Salihli’ye bağlı Çamurhamamı
Köyü’nde Kurbanlık Koyunlar
Büyük İlgi Görüyor. Yetiştirdikleri
hayvanların lezzetinin çok farklı
olduğunu belirten Gakka Çiftliği
sahibi Ceyhun İçel "Sürülerimiz,
dağlarda kekik ve diğer doğal ot-
larla besleniyor. Kesinlikle suni
yem kullanmıyoruz. Eti lezzetli
ve sağlıklı kurbanlıklarımızı, Bin
250 Lira ile Bin800 lira arasında
sattık. Fiyatların geçen yıla
oranla yüksek olmasına rağmen
gördüğümüz ilgi, doğru bir iş
yaptığımızı gösteriyor.” dedi.
Üreticilerin büyük çoğunluğunun
hayvanlarını sattığını belirten

İçel, "Bayrama daha var ancak
kurbanlıkların yüzde 70'i satıldı.
Artık toplum daha bilinçli. Doğal
ve güzel yetişen hayvanları ter-
cih ediyorlar. Vatandaşlar da
sürekli alışveriş yaptıkları yerler-
den aldıkları için bizim hayvan-
larımızın satışında hiç sıkıntı
yok. Çamurhamamı Köyü’nün
coğrafi yapısı, Bozdağların bitki
örtüsü ve mera şekli hayvanların
daha güzel ve organik olmasını
sağlıyor" dedi. İPEK ŞEN

Hemşeri dernekleri Akhisar’da buluştu
Akhisar Belediye Başkanımız Salih Hızlı, Akhisar’da faaliyet gösteren hemşehri dernekleri ile kahvaltıda bu-

luştu. Akhisar Belediyesi Hüsnü Kahraman Kültür Parkı Gölet Büyük Salonda düzenlenen ve Akhisar’da faaliyet
gösteren hemşehri dernekleri temsilcileri ile kahvaltı programına bir araya gelen Belediye Başkanımız Salih Hızlı
öncelikle seçim sürecinde gösterilen sağlıklı demokrasi göstergesinden dolayı teşekkür etti.

24 HAZIRAN’DA önemli bir
seçim sürecini geride bıraktıklarını
ifade ederek sözlerine başlayan
Akhisar Belediye Başkanımız Salih
Hızlı, “24 Haziran seçimlerinde gös-
terilen demokrasi örneğinde bu açı-
dan da size teşekkür ediyoruz. En
son stadyum açılışında stadyum
tanıtımı için bir araya gelmiştik. Tabi
arada görüşmelerimiz oldu mutlaka
ama böyle normal hepimizin bir
araya geldiği yeni bir toplantı yapıy-
oruz. Tabi bu arada 24 Haziran gibi
önemli bir seçimi atlattı ülkemiz.
Seçimin bir sonucu oldu ama
sonuca gelinceye kadar da süreçler
çok değerli. Dolayısıyla bu süreç-
lerin sağlıklı gitmesi, bu demokratik
süreçlerin sağlıklı gitmesi,
demokratik siyasal rekabet
dediğimiz bu önemli bir kavram.
Bunun gerçekleşmesi için sivil
toplum örgütlerinin çok önemli bir
payı ve katkısı var. Sağlıklı bir şek-
ilde kavgasız, gürültüsüz, gerilimsiz
seçimleri geçirmemizin en önemli
unsurlarından bir tanesi sivil toplum
örgütlerimizin temsil ettikleri kitlerle
birlikte doğru hareket etmesidir”
dedi. Salih Hızlı, “Sonuçlar itibariyle

değil de süreçler itibari ile çok
değerli bir 24 Haziran geçirdik” 24
Haziran’ın seçim sürecinin çok
sağlık ve demokratik bir ortamda
geçtiğine değinen Belediye
Başkanımız Salih Hızlı, “Bu açıdan
da teşekkür ediyoruz, sağ olun sizin
de katkılarınız oldu bu seçim
sürecine. Siyasi eğilimlerimiz farklı
olabilir ama önemli olan süreçler
içerisinde hep beraber ülkeye
hizmet etme kararlılığımızın olması,
bu açıdan da teşekkür ediyoruz,
sağ olun. Memleketimiz böyle bir
önemli kritik eşik diyelim, kritik eşiği
de hep beraber aşmış oldu, aşırmış
olduk” dedi. Toplantının esas
gayesinin hemşehri derneklerinin
talepleri olduğunu ifade eden
Belediye Başkanımız Salih Hızlı,
“Bu arada bir araya gelmemizin şu
toplantımızın asıl sebeplerinden bir
tanesi sizin hemşeri dernekleri
olarak belediyemizden talepleri
oluyordu. İşte daha çok Çağlak
Festivali’ne ilişkin bu festival
içerisinde yörelerinizi gelmiş
olduğunuz memleketleri tanıtmakla
ilgili, oradaki kültürü yaşatmakla il-
gili, buraya taşımakla ilgili talep-

leriniz vardı. Biz Çağlak Festivali’nin
kendine has programı var
dolayısıyla program içerisinde kay-
bolmaması az hissedilmemesi için
bununla ilgili ayrıca bir zaman be-
lirleyelim o zaman yapalım gibi bir
şey konuşmuştuk. Şimdi toplan-
tımızın sebebi daha çok bunu
konuşalım. Tabi burada belki şimdi
konuşacağız ama detayları daha
sonra bir komisyon aracılığıyla oluş-
turulabilir. Program nasıl olacak her
hemşehri derneğimize bir gün mü
vereceğiz, yoksa bir hafta içerisinde

hep beraber bir arada mı kut-
lanacak, buna benzer detaylar daha
sonra konuşulur. Şimdilik böyle bir
şeyimiz var, sizlerden aldığımız geri
dönüşlerle böyle bir bilgi var
kafamızda bunu işleyeceğiz tabi
hep beraber” dedi. Akhisar Belediye
Başkanımız Salih Hızlı’ya toplantıda
Belediye Başkan Yardımcıları Ömer
İşçi, Ali Velestin, Özel Kalem
Müdürü Fatih Baybatur ve Halkla İl-
işkiler Müdürü İbrahim Topaloğlu da
eşlik etti. 

AKHİSAR BELEDİYE BASIN

Meclisten teröre lanet yağdı
Yunusemre Belediye Meclisi, Hakkari Yüksekova'da teröre kurban giden asker eşi ve 11 aylık bebeğini unutmadı. Terörü lan-

etleyen meclis üyeleri, şehitlerin kanının yerde kalmayacağını, bu ülkenin birliğini kimsenin bozamayacağını belirtti.

YUNUSEMRE Belediye
Meclisi Ağustos Ayı Toplantısı
Meclis Başkanvekili Veli
Doğdu başkanlığında gerçek-
leştirildi. Meclisin gündeminde

Hakkari Yüksekova’da hain
terör örgütünün saldırısı
sonucu şehit düşen astsubay
eşi ve 11 aylık bebeği vardı.
Hiçbir terör saldırısının bir-

liğimizi bozamayacağını kayd-
eden Veli Doğdu, şehit düşen
anne ve bebeğine Allah’tan
rahmet; yakınlarına başsağlığı
diledi. Doğdu, “Yaşanan olay
ülkemizi yasa boğmuştur. Şe-
hitlerimize Allah’tan rahmet;
yakınlarına ve ülkemize
başsağlığı diliyorum. Ama
biliyoruz ki hiçbir hain saldırı
bu ülkenin birliğini, dirliğini
bozamayacaktır. Şehitlerimizin
kanı yerde kalmayacaktır” diye
konuştu. MHP Grup Başkan-
vekili Mehmet Güzgülü ise
saldırının ülkeyi yasa boğ-
duğunu ifade ederek,
“Hakkari’den gelen acı haber
terörün yüzünü bir kez daha

gösterdi. Bir kadından, bir be-
bekten ne istiyorsunuz nok-
tasına geldik. Dış mihrakların
uzantısı olan bu hain örgütün
de sonu getirilecektir. Bu
saldırıyı yapanları, bunlara alet
olanları lanetliyoruz. Türkiye
Cumhuriyeti Devleti güçlüdür,
gerekeni yapacaktır.  Ama çok
üzüntülüyüz” dedi. CHP Grup
Başkanvekili Erdinç Yavaşlı da
şunları söyledi: “PKK varlık
gösterdiğinden bu yana bebek
katilidir. Bu hain saldırı yan-
larına bırakılmayacaktır. Ama
siyasi görüşü ne olursa olsun
herkesin birliktelik içerisinde
olması gerekiyor. 21. yüzyılda
bir terör örgütünün bebek

öldürmesi tahammül edilecek
bir şey değildir, lanetliyoruz.”
Toplantıda Mareşal Fevzi Çak-
mak Mahallesi sakinlerinden
bazılarının verdiği dilekçe ile
mahallenin bir kısmının 50. Yıl
Mahallesine bağlanma talebi
görüşüldü. İlk kez böyle bir
taleple karşılaştıklarını aktaran
AK Parti Grup Başkanvekili

Can Mercül, konunun
görüşülmek üzere İdari Hukuk
ve İmar Komisyonlarına sevk
edilmesini talep etti. Madde oy
birliği ile kabul edildi. 13 mad-
denin görüşüldüğü toplantıda
eylül ayı meclis toplantısının 4
Eylül Salı günü saat 18.30’da
yapılması kararlaştırıldı.
İPEK ŞEN

Taşkınların önüne geçiliyor
MANISA Su ve Kanalizasyon İdaresi

(MASKİ) Genel Müdürlüğü il genelinde
döşediği yağmursuyu hatları ile
altyapıları sağlıklı hale getiriyor. Bu
kapsamda, Yatırım ve İnşaat Dairesi
Başkanlığı bünyesinde Turgutlu ilçe-
sine bağlı Bozkurt Mahallesi’nden de
geçen Leylek Deresi’nde yağmursuyu
hattı deplase çalışması yapıldı. Çalış-
manın tamamlanmasıyla birlikte ma-
hallede yağışlı havalarda ortaya çıkan
taşkın manzaraları son buldu.

“BEKLEDİĞİMİZ ÇALIŞMA BUYDU”
Bozkurt Mahalle Muhtarı Hüsnü Nişli,

“Mahallemizde yağmur sularından
dolayı su taşkınları oluşuyordu. MASKİ
tarafından hattımız döşendi. Izgar-
alarımızın montajı yapıldı. Beklediğimiz
çalışma buydu. Mahalle sakinlerimiz de
hattın yapılmasından dolayı çok mem-
nunlar. Başta Manisa Büyükşehir
Belediye Başkanı Cengiz Ergün olmak
üzere emeği geçen herkese teşekkür
ediyoruz” dedi. MASKI BASIN

MASKİ Genel Müdürlüğü, Turgutlu’nun Bozkurt Mahallesi’nden de geçen Leylek Deresi’nde tamamladığı
yağmursuyu hattı deplase çalışmasıyla, bölgede vatandaşları su taşkınlarından kurtardı.



04 AĞUSTOS 2018 CUMARTESIGÜNDEM8

ANKARA Üniversitesi Zi-
raat Fakültesi ve özel sek-
tör işbirliği ile “Akıllı Böcek,
Akıllı Çiftçi” sloganıyla
yürütülen “Bağda Biyolojik
Mücadele Temelli Entegre
Mücadele Projesi” kap-
samında, Manisa’nın
Akhisar ilçesinde Tarla
Günü etkinliği gerçekleştir-
ildi. Beyoba Mahallesi’nde
üreticilerle bir araya gelen
Ankara Üniversitesi Ziraat
Fakültesi Bitki Koruma
Bölümü Öğretim Üyesi
Prof. Dr. Cem Özkan,

çiftçilere proje
hakkında bilgi
vererek, Man-
isa’da yaptık-
ları
çalışmaları
anlattı. Proje
ile yüzde yüz
yerel teknolojiyle üretilen
faydalı böcekleri bağda
çiftçilerin hizmetine
sunarak, tarım ilaçları kul-
lanım miktarını azaltmak ve
ihracatın önünü açmayı
amaçladıklarını belirten
Özkan, “Projemiz, Ankara

Üniversitesi Ziraat Fakül-
tesi ve Ankara Üniversitesi
Teknokent firmaları ile işbir-
liği çerçevesinde geliştir-
ilmektedir. Projede, Manisa
İl Tarım ve Orman Müdür-
lüğü ile Manisa Bağcılık
Araştırma Enstitüsü Müdür-

lüğü’nden
teknik destek
alınmıştır. Çok
sayıda
araştırıcının
uyum
içerisinde
çalıştığı proje

ile Manisa’nın birçok
ilçesinde (Akhisar, Alaşehir,
Salihli ve Şehzadeler)
bağlarda ana zararlı olan
salkım güvesine karşı 7
kez faydalı böcek salımı
gerçekleştirildi. Her bir
salımda ortalama 60 bin

adet faydalı böcek salımı
gerçekleştirildi. Şu ana
kadar dekara 420 bin adet
faydalı böcek salımı
gerçekleştirilmiştir. Bu
sezon Manisa ilinde
toplamda 80 dekar alanda
35 milyon faydalı böcek
salımı gerçekleştirilmiştir.
Bölgede bağ salkım güve-
sine karşı yılda ortalama
altı ilaçlama yapılırken,
proje kapsamında faydalı
böcek salımı ile salkım
güvesi için herhangi bir
ilaçlama yapılmadan sorun

önemli ölçüde çözülmüştür.
Bölgede üzüm üretiminde
tüm zararlılar için yıl
boyunca yapılan ortalama
12 ilaçlama, faydalı böcek
kullanımı ile 6’ya
düşürülmüştür. Üniversite,
kamu, üretici, tüketici ve
özel sektör iş birliğine
örnek olacak bu uygulama
ile ülkemizde de tarım
ilaçları kullanımının
kademeli olarak azaltılarak
gıda güvenliğinin sağlan-
abileceği gösterilmiştir”
dedi. 

“BİLİNÇSİZ İLAÇ 
KULLANIMI 
AZALACAK” 

Bilinçsiz ilaç kullanımının
zararları hakkında konuşan
Özkan, “Ülkemizde kul-
lanımda olan tarım
ilaçlarının; tamamına
yakınının ithal olması,
yoğun ve bilinçsiz kul-
lanılma durumunda etkisi-
zleşmesi, insan sağlığında
kanser dahil birçok olum-
suz etkileri, arılar ve kuşlar
gibi hedef alınmayan
sayısız canlıların toplu
ölümlerine neden olması,
ihracatta kalıntı nedeniyle

ürünlerimizin geri dönmesi
gibi olumsuzlukları, üretici-
leri biyolojik mücadele gibi
daha çevreci uygulamaları
kullanmaya zorunlu kılmak-
tadır. Türkiye’de Kayseri,
Ankara, Kırıkkale, Afy-
onkarahisar, Niğde, Kahra-
manmaraş illerinde üzüm
dahil birçok üründe salım-
ları gerçekleştirilen faydalı
böcek uygulamaları,
toplumun farklı kesimler-
ince olumlu karşılanmak-
tadır. Projenin
yaygınlaştırılmasıyla,
üzümde dünya genelinde
potansiyeli çok yüksek olan
Manisa bağ alanlarında bil-
inçsiz ilaç kullanımı azala-
cak ve marka değeri
yüksek katma değerli ürün-
ler elde edilecektir. Öner-
ilen bu çevreci uygulama;
başta üreticilere olmak
üzere, aracılara, ihra-
catçılara ve ülke ekonomi-
sine önemli katkılar
sağlayabilecektir”
ifadelerini kullandı. Etkin-
liğe Manisa İl Tarım ve
Orman Müdürü Metin
Öztürk de katıldı.
İHA

Başta insan olmak üzere birçok canlıya zararı olduğu bilinen tarım ilaçlarının kullanımını azaltmak ve marka değeri yüksek
katma değerli ürünler yetiştirmek amacıyla başlatılan proje kapsamında Manisa’da, sezon içerisinde toplamda 80 dekar alanda
35 milyon faydalı böcek salımı gerçekleştirildi. Proje sayesinde bağlarda salkım güvesine karşı yılda ortalama 6 defa ilaçlama
yapılırken, faydalı böcek salımı ile herhangi bir ilaçlama yapılmadan bağların salkım güvesine karşı korunması sağlandı.

Üzüm bağlarını böcekler koruyacak

ŞEHZADELER Belediyesi
Gençlik Merkezinde (ŞEGEM)
geçtiğimiz yıl açılan liseye hazır-
lık kurslarına katılan 186 öğrenci’
den 172’si LGS yer-
leştirmeleriyle nitelikli liselere
yerleştiler. Geçtiğimiz yıl yeni
sınav sistemine göre uzman
öğretmenler eşliğinde 186
öğrencinin eğitim gördüğünü
ifade eden Şehzadeler Belediye
Başkanı Ömer Faruk Çelik “
Geçtiğimiz yıl, Şehzadeler
Belediyesi Gençlik Merkezimiz
bünyesinde açtığımız liselere
hazırlık kurslarımıza öğrenciler-
imizden yoğun talep almıştık.
Ancak yaptığımız yeterlilik sınavı
neticesinde 186 öğrenci
kardeşimiz bu kurslarımıza
katılma hakkı elde etmişlerdi.

Kurslara katılan öğrenci kardeş-
lerimiz 9 ay boyunca Fen  Bilim-
leri, Matematik, Türkçe, İngilizce,
İnkılap Tarihi ve Atatürkçülük,
Din  Kültürü ve Ahlak Bilgisi
branşlarından hafta 12  saat
ders + iki gün etüt şeklinde
eğitim aldılar. 9 ayın sonunda
tüm öğrenci kardeşlerimiz Hazi-
ran ayında yapılan Liselere Girişi
Sınavına hazır bir şekilde
katıldılar. Geçtiğimiz günlerde
açıklanan yerleştirme
sonuçlarının açıklanması ile bir-
likte Şehzadeler Belediye Genç-
lik Merkezinde eğitim görmüş
olan 14 kardeşimiz Fen Liseler-
ine yerleşme hakkını elde ettiler.
Manisa genelinde eğitim kurum-
ları arasında ŞEGEM’de eğitim
görerek Fen Liselerine yerleşme
oranın en yüksek olduğu bir
kurum olma ünvanını da elde
etmiş olduk. Bunun yanı sıra 22
başarılı öğrenci kardeşimiz de
tercihleri olan Sosyal Bilimler ve
Anadolu Liselerine yerleştiler.
136 öğrenci kardeşimiz de
adrese dayalı sistem üzerinden
istemiş oldukları liselere kayıt-

larını yaptırdılar. Geçtiğimiz yıl
başlattığımız liselere hazırlık sı-
navlarımızı bu yılda uzman
öğretmen kadromuz ile devam
ettirerek öğrencilerimiz başarılı
bir şekilde lise sınavlarına hazır-

lanmasını sağlayacağız. Liselere
Giriş Sınavına katılarak büyük
başarı elde etmiş olan tüm
öğrenci kardeşlerimize lise hay-
atlarında başarılar diliyorum”
dedi. ŞEHZADELER BASIN

ŞEGEM’ den LGS büyük başarı
Şehzadeler Belediye Gençlik Merkezi bünyesinde geçtiğimiz yıl açılan Liseye hazırlık kurlarına

katılan 186 öğrenciden 172’ si aldıkları eğitimin ardından nitelikli liselere yerleşirken sonuçlara
göre 14 öğrenci Fen Liselerine, 22 öğrencide Sosyal Bilimler ve Anadolu liselerine yerleştiler.

CUMHURBAŞKANI Recep
Tayyip Erdoğan’ın Gönül
Belediyeciliği Seferberliği
çağrısını 4 yıldır yerine getiren

Yunusemre Belediyesi, Halkla İl-
işkiler Müdürlüğü bünyesinde kur-
duğu Sosyal Doku ekibiyle
vatandaşa ulaşıyor. Vatandaşların

ayağına giderek talep ve sıkın-
tılarını dinlemek, bu talepleri ilgili
birimlere ileterek en kısa sürede
çözülmesini sağlamak amacıyla
çalışmalarını sürdüren
Yunusemre Belediyesi, vatan-
daşlarını can kulağıyla dinliyor.
Halkla İlişkiler Müdürlüğü
bünyesinde çalışmalarını yürüten
sosyal doku ekibi her gün ilçeyi
karış karış geziyor. Sosyal doku
ekibinin yaklaşık 30 bin vatan-
daşa ulaştığını aktaran
Yunusemre Belediye Başkanı Dr.
Mehmet Çerçi, hedeflerinin

toplumsal fayda odaklı bir an-
layışla vatandaşların ihtiyaçlarına
cevap veren proje üretmek
olduğunu aktardı. Sosyal doku
ekibinin dönemsel değil; sürekli
işleyen bir birim olduğuna vurgu
yapan Başkan Çerçi, alınan talep
ve şikâyetlerin anında ilgili birim-
lere iletildiğini ve birimlerde oluş-
turulan müdahale ekipleriyle
çoğunlukla 1 gün bile geçmeden
sorunların çözüldüğünü söyledi.

30 BİN VATANDAŞA
ULAŞILDI

Belediye Başkanı Çerçi konuya

ilişkin yaptığı açıklamada; “Sosyal
doku ekibimiz belediyemize gele-
meyen ya da ulaşamayan vatan-
daşlarımızı ziyaret ederek alınan
talep ve şikâyetleri veri tabanı üz-
erinden ilgili müdürlüklerimize ak-
tarıyor. Aynı zamanda
vatandaşlara belediyemizin gele-
cek yatırımları ve hizmetleri
hakkında bilgi veriyor. Saha ek-
ibimiz tarafından vatandaşlarla
yapılan anketler sonucunda alı-
nan bilgiler ile tüm mahallelerim-
izin kültürel, sosyoekonomik ve
demografik özelliklerine de ulaşıy-

oruz. Saha ekibimiz mahalledeki
anket işlemlerini tamamladıktan
sonra raporlama ekibi tarafından
anketlerin girişi belediyemiz
altyapı otomasyon sistemine yük-
leniyor. Ekibimiz şu ana kadar 40
mahallede yaklaşık 30 bin vatan-
daşımıza ulaşarak onları dinledi.
Talep ve sıkıntıları raporlanarak
bir program oluştu. Yunusemre
Belediyesi olarak vatandaşımızın
taleplerini dikkate alan yönetim
anlayışıyla proje üretmeye devam
edeceğiz” diye konuştu.
YUNUSEMRE BASIN

Yunusemre Belediyesi’nin çalışma ve hizmetlerini anlatmak, vatandaşların talep ve şikâyetlerini yerinde dinleyerek
bunların en kısa sürede çözülmesini sağlamak için kurulan sosyal doku ekibi vatandaşları yerinde dinliyor.

Vatandaşların şikayetleri dinleniyor

MANISA Su ve Kanaliza-
syon İdaresi (MASKİ) Genel
Müdürlüğü, Manisalı vatan-
daşların altyapı noktasında
ihtiyaç duyduğu her durumda
hızla ve etkili müdahalelerini
sürdürüyor. Bu kapsamda
MASKİ, Saruhanlı ilçesine
bağlı Mütevelli Mahallesi’nden
gelen talep üzerine harekete
geçti. Mahallenin kanaliza-
syon hattı olmayan Namık
Kemal Sokak’ta Kanalizasyon
Dairesi Başkanlığı

bünyesinde görevli ekiplerce
yapılan hat döşeme çalışması
sayesinde, bölgede yaşayan
vatandaşlara gerekli altyapı
sistemi sağlandı.

“MASKİ’NİN 
ÇALIŞMALARINDAN ÇOK

MEMNUNUZ”
Mütevelli Mahalle Muhtarı

Yaşar Mehmet İçigen, “Ma-
hallemize ait Namık Kemal
sokağımızda kanalizasyon
anlamında bir altyapı ihtiy-
acımız oldu. Durumu dilekçe
ile MASKİ birimine ilettik. Sağ
olsunlar kısa sürede
talebimize dönüş yaparak
çalışmalara başladılar ve
ihtiyacımız giderildi. MASK-
İ’nin çalışmalarından çok
memnunuz. Yapılan hizmet-
lerin tamamı için Cengiz
Başkanımıza ve ekibine çok
teşekkür ediyor, selamlarımızı
iletiyoruz” dedi. MASKİ
BASIN

Ek kanalizasyon
hatları döşeniyor
MASKİ Genel Müdürlüğü, Saruhanlı’nın Mütevelli Mahalle-

si’nde kanalizasyon hattı bulunmayan bölgede gerçekleştirdiği
hat döşeme çalışmasıyla vatandaşa gerekli altyapıyı temin etti.

Yeni hat ve dere temizliği tamam
MASKİ Genel Müdürlüğü, Gördes ilçesine bağlı Kayacık Mahalle-

si’nin Kökköy mevkiindeki kullanım ömrünü tamamlayan terfi hattını
yeniledi. Ayrıca mahalle içinde bulunan dere temizlendi.

MANISA Su ve Kanalizasyon
İdaresi (MASKİ) Genel Müdür-
lüğü, il genelinde kullanım öm-
rünü tamamlayan ve sık sık
arızalara neden olan altyapıları
yenilemeye devam ediyor. Bu
kapsamda MASKİ, Gördes ilçe-
sine bağlı Kayacık Mahallesi’nin
Kökköy Mevkiine içme suyu
sağlayan terfi hattını yeniledi.
MASKİ ekipleri ayrıca aşırı
yağışlı havalarda mahalle için-
den geçen derede oluşan
tıkanıklığı gidermek için temizlik
çalışması yaptı.

“SORUNLARIMIZ ÇÖZÜME
KAVUŞTUĞU İÇİN ÇOK MEM-

NUNUZ”
Mahallenin sorunlarının

hemen çözüme kavuştuğundan
dolayı memnun olduklarını be-
lirten Kayacık Mahalle Muhtarı
Şemsettin Akbıyık, “Mahallem-
izde geçtiğimiz günlerde yağan
aşırı yağmurlarda deremizde
tıkanıklık meydana gelmişti.
Sağ olsun MASKİ ekipleri
hemen gelip deremizi temizledi.
Ayrıca Kökköy mevkiimizde bu-
lunan terfi hattımız sık sık
arızaya neden olduğu için su
kesintisi yaşanıyordu. MASKİ,
hattımızı da yeniledi. Bu
hizmetlerin mahallemize
gelmesinden çok memnunuz.
Manisa Büyükşehir Belediye
Başkanımız Cengiz Ergün ve
MASKİ Genel Müdürümüz
Yaşar Coşkun’a hizmetlerinden
dolayı teşekkür ederim” dedi.
MASKİ BASIN
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BAŞ ağrısı olduğunda,
etraftan duyulan veya ailedeki
başı ağrıyanlarla konuşularak
kişinin kendine koyduğu migren
tanısı her zaman doğru ol-
mayabilir. Migren tipi baş
ağrısı, baş ağrılarının sadece
bir türü olup, başka türde baş
ağrıları ile karışabilecek bulgu-
lar verebiliyor. Medicana Has-
tanesi Nöroloji Uzm. Dr.
Oguzhan Onultan, baş ağrıları
ile ilgili bilgi verdi. 

Baş ağrısının teşhisi, has-
tanın anlatacağı detaylı baş
ağrısı öyküsüyle konduğunu
söyleyen Dr. Onultan, "MR çek-
tirdim, migrenmişim", ya da
"MR çektirdim, migren
değilmişim" sözleri hastaların
sıklıkla kullandığı ancak tıbbi
geçerliliği olmayan yanlış yön-
lendirmeler olduğunu kayded-
erek, baş ağrısının tanısı için
öncelikle hastanın baş ağrısını
detaylı anlatması ve hekimin
detaylı dinlemesi gerektiğini
açıkladı.

Dr. Oguzhan Onultan, baş
ağrısını anlatırken en önemli
noktaları şöyle sıraladı: 

"Baş ağrınız kaç yaşlarından
beri var?

Kaç yıldır baş ağrınız var?
Bir çeşit mi yoksa birkaç çeşit

mi baş ağrınız var?
Baş ağrılarınız hangi sıklıkta

olmakta?
Ailede sizden başka baş

ağrısı çeken var mı?
Baş ağrıları çektiğiniz

dönemler arasında ne gibi
şikayetleriniz oluyor?

Baş ağrılarınız okul ya da iş
performansınızı etkiliyor mu?"

BAŞ AĞRISI OLDUĞUNDA
VÜCUTTA NELER OLDUĞU

VE HISSEDILDIĞI 
DOKTORLA PAYLAŞILMALI
Baş ağrısı olduğunda vücutta

neler olduğu ve hissedildiği
doktorla paylaşmanın önemine
değinen Dr. Oguzhan Onultan,
ağrı, başınızı neresinde
olduğu, ne şekilde bir ağrı
(sıkıştırıcı mı, zonklayıcı mı,
bıçak saplanır gibi mi?) olduğu,
baş ağrınıza 10 üzerinden kaç
puan vereceği, baş ağrınız ne
kadar sürdüğü, baş ağrısı
öncesinde başlayacağına ait
bazı belirtiler verip vermediği,
baş ağrısının genellikle günün
hangi saatinde başladığı, baş
ağrısının önce görmede bozuk-
luk, kör noktalar ya da parlak
ışıklar görülüp görülüp
görülmediği, baş ağrısıyla bir-
likte kuvvetsizlik, bulantı, ses
ya da ışığa karşı hassasiyet, iş-
tahta değişiklik, davranışlarda
değişiklik olup olmadığı, hangi
sıklıkta baş ağrısı çekildiği
sorularına cevap verilmesi
gerektiğinin altını çizdi.

"DAHA ÖNCE 
GITTIĞINIZ BAŞKA DOK-

TORLARIN ISTEDIĞI TETKIK
YA DA GÖRÜNTÜLEMELERI

DOKTORUNUZA 
GETIRMELISINIZ"

Daha önce baş ağrısı için

kullanılan ilaçların doktorlara
detaylı söylenilmesi gerektiğimi
belirten Nöroloji Uzm. Dr.
Oguzhan Onultan, "Daha önce
gittiğiniz başka doktorların iste-
diği tetkik ya da görün-
tülemeleri doktorunuza
getirmelisiniz, bu hem vakitten
tasarruf sağlar hem de gerek-
siz yeni tetkiklerin yapılmasının
önüne geçer. Bundan sonra
nörolog detaylı bir muayene
yapacak ve migren ya da diğer
baş ağrılarına sebep olabilecek
diğer etkenleri ekarte edecektir.
Baş ağrılarının pek çok nedeni
iyi huylu, masum nedenlerdir.
Baş ağrınızın öyküsü, fizik ve
nörolojik muayene sonrasında

nöroloğunuz baş ağrınızın türü
ile ilgili teşhis yapacaktır. Bu
sırada, tanıya yardımcı ek
tetkikler istenebilir. Bu tetkik-
lerin genellikle migren, küme
tipi baş ağrısı, gerilim tipi baş
ağrısı için tanı koydurucu nite-
likte değillerdir. Kan ve idrar
tetkikleri, tiroid testleri, şeker
hastalığına yönelik tetkikler,
bazı enfeksiyonlara yönelik
tetkikler baş ağrılarınızın
gerçek sebebini bulmaya yöne-
lik olabilir. Bazen de baş
ağrınızın gerçek sebebini bul-
mak için MR, tomografi ya da
sinüs radyografileri istenir"
dedi.

Uzm. Dr. Onultan, baş

ağrılarının en sık görülenlerini
şöyle sıraladı: 

"Gerilim tipi baş ağrısı: En sık
görülen baş ağrısı türüdür.
Başın her iki yanında ya da
boyunda sıkıştırıcı tarzda olur.
Sese ve ışığa hassasiyet de
olur. En sık sebepleri otu-
ruşunuzdaki bozukluklar, stres,
yoğun iş temposu, atlanmış
öğünler, depresyon ve az
uykudur. 

Migren: Başın tek yanında,
zonklayıcı; yürümek, konuşmak
veya hareket etmekle artan,
bulantının eşlik ettiği, ses, koku
ve ışığa hassasiyetin olduğu,
ağrı öncesindeki günde
yemeğe karşı aşırı ilginin
olduğu, bazılarında öncesi- eş
zamanlı ya da sonrasında bazı
bulguların (aura) olduğu (ışık
çakması, görmede dalgalan-
malar ya da kör noktaların)
olduğu baş ağrılarıdır. Migreni
tetikleyen etkenler en başta
genetik ve çevresel faktörlerdir.
Ayrıca hormonal faktörler, uyku
bozuklukları, stres, atlanmış
öğünler, sigara, parlak ışıklar
ve stres de migreni tetikleyen
faktörler olarak sayılabilir. Yiye-
cekler de (şarap, bazı peynirler,
sucuk, salam ve salamura gı-
dalar) diğer faktörler olarak
sayılabilir. 

Küme baş ağrısı: Aniden
başlar, bir gözün arkasında
yoğunlaşır. Genellikle günün
aynı saatinde ve aynı yerde or-
taya çıkar, haftalarca sürebilir.

İlk 5-10 dakika çok şiddetlidir
ve 3 saate kadar sürebilir.
Ağrının olduğu gözde kızarma
ve o taraftaki burun deliğiniz-
den akıntı olabilir. Işığa, sese
ve kokuya hassasiyet olabilir.
Migrende olduğu gibi ağrı
öncesi bulantı ve 'aura' denen
bazı belirtiler yaşayabilirsiniz.
Genellikle geceleri olur ve
uykudan uyandırır. En sık ilkba-
har ve sonbaharda olur, bu
yüzden de allerji ile karışabilir.
Düzensiz uyku, sigara ve alkol
en başlıca tetikleyen etken-
lerdir, ailenizde varsa sizde de
olma olasılığı yüksektir. 

Sinüzit ağrıları: Yüzde, gö-
zlerde ağrı yaptığı için sıklıkla
kişi migreni olduğunu düşünür.
Ancak bu ağrıda ateş ve bu-
runda dolgunluk da eşlik ede-
bilir. Enfeksiyon tedavi
edildiğinde ağrınız da geçer. 
İkincil baş ağrıları (başka ne-

denlere bağlı ortaya çıkan baş
ağrıları): Sinüzit gibi başka ne-
denlere bağlı ortaya çıkan baş
ağrılarıdır. Bunların arasında
kafaya gelen darbeler, bazı
damarsal anomaliler
(anevrizma, vb), tümörler,
kafaya gelen darbeler ve
epilepsi sayılabilir".

Nöroloji Uzm. Dr. Oguzhan
Onultan, bütün bu ağrıları ayırt
etmenin için doktorla yapılacak
detaylı bir görüşme ve
muayenenin ağrının türünü or-
taya koyacağını söyledi. 

IHA

Her baş ağrısı migren değildir!

Dermatoloji Uz-
manı Dr. Belda
Yurtseven Tüner,
“Ayakların günlük
bakımı yapılmazsa
ayak kokuları, man-
tar enfeksiyonları, tır-
nak batığı sosyal
yaşantımızı da olumsuz
etkileyebilecek sorunlardan
sadece birkaçı. Mantar
etkenleri nemli ve karanlık
ortamlarda kolayca ürer.
Uzun süre ayakkabıda
kalan terli ayaklar mantar
üremeleri için uygun ortam
oluşturur. Ayak mantar-
larının bulaşmasında
yüzme havuzları, spor sa-
lonları, saunalar ve kuaför-
ler önemli rol oynuyor. Aile
içinde de hijyen kurallarına
dikkat edilmediği takdirde
bulaşmaya da sık rast-
lanıyor” dedi. 

Ayak mantarlarının farklı
şekillerde görülebileceğine
dikkat çeken Dr. Tüner,
“Mantar enfeksiyonu belirti-
leri genellikle ayak 4 ve 5.
parmak arasından kaşıntılı
kızarıklık ve pullanma
olarak başlar. Bazen

ayakaltında
su toplamasına benzer
kabarcıklar olarak da or-
taya çıkar. Unutulma-
malıdır ki, ayakta oluşan
her kızarıklık ve kaşıntı da
mantar değildir. Bu ne-
denle, bir dermatologa
başvurmadan ilaç kullanıl-
ması doğru değildir. Ayak
tırnaklarındaki mantar en-
feksiyonları ise, tırnakta
kalınlaşma ufalanma ve
renk değişikliği olarak or-
taya çıkmaktadır. Mantar
enfeksiyonlarında tanı,
kliniklerde alınan deri veya
tırnak örneğinin mikroskop
altında incelenmesi ile ko-
layca konulabilmektedir.
Ayak tırnak mantarlarında
ayrıca kültür yapılması da
gereklidir” diye konuştu.

Deriye sınırlı mantar en-
feksiyonlarında sadece de-
riye uygulanan antifungal
kremler veya spreylerin
yeterli olduğunu ifade eden
Dr. Tüner, “Eğer mantar
enfeksiyonu yaygınsa 2-3
hafta sistemik tedavi top-
ikal uygulanan kremlere
eklenebilir. Tedavi süresi 6-
8 haftadan kısa süreli ol-
mamalıdır. Eğer tedavi kısa
süreli uygulanırsa mantar
enfeksiyonu tekrarlaya-
bilmektedir. Tırnak mantarı
tedavisinde ise tırnak tek
ve kısmı olarak etkilen-

mişse, tırnak tör-
pülenerek uygulanan
antifungal tırnak
cilaları ile iki aylık bir
tedavi yeterli ola-
bilmektedir. Tır-
nağın tamamı veya
birden fazla tırnak

etkilenmişse sistemik
antifungal tedaviler, el

tırnakları için 4 ay, ayak
tırnağı için ise 3 ay yeterli
olmaktadır. Eğer tırnak
mantarı tedavi edilmezse
ayak mantarı enfeksiyon-
ları da tekrarlamaktadır.
Ayakta ve/veya ayak tır-
nağında mantar enfeksiy-
onları varsa havuza
girilmemeli ve toplu yaşam
yerlerinde çıplak ayakla
dolaşılmamalıdır” açıkla-
malarında bulundu.

Tırnak batıklarının en sık
ayak başparmakta oluş-
tuğunu kaydeden Dr.
Tüner, “Tırnaklar kenarlar-
dan deri içerisine girerek
bu bölgede kızarıklık şişlik
ve ağrıya neden olur. Tır-
nak batığında enfeksiyon
gelişmişse sistemik antibiy-
otik tedavisi gerekli olmak-
tadır. Tırnak batığına
neden olan faktörler
arasında, ayağın çok ter-

lemesi, uygunsuz tırnak
kesimi, uygunsuz sivri
topuklu ve dar ayakkabılar
giyilmesi, ayağı sıkan
çorap kullanımını sayabili-
riz. Batık nedeniyle tırnağın
bu bölümünde kabarıklık
meydana gelmişse hasta
cerrahi müdahale ile rahat-
layacaktır. Tırnak kökü

çıkarıldığında tırnak bu
bölümünden tekrar çıkmay-
acağı için problem ortadan
kalkar” dedi.

Dr. Tüner, ayak sağlığını
korumak için yapılması
gerekenleri şöyle sıraladı:

“Ayaklar her gün düzenli
olarak yıkanmalı, parmak
araları dahil çok iyi kuru-

lanmalıdır. Kurulama işlemi
kurutma makinesi kul-
lanılarak da yapılabilir. Ço-
raplar günlük olarak
değiştirilmeli ve çorapların
ayakları terletmemesi için
pamuklu olmasına dikkat
edilmelidir. Ayakkabı
seçimi de ayak sağlığı
açısından önemlidir.

Ayakkabıların üstlerinin
deri olmasına, ayak er-
gonomisine uygun ol-
masına, bayanların
ayakkabı topuklarının 5
cm’den fazla olmamasına
dikkat edilmelidir. Aynı
ayakkabı üst üste uzun
süre giyilmemelidir.”  

IHA

Ayaktaki kaşıntılar birçok problemin habercisi olabilir

İNTIHAR nedeniyle ölen kişi sayısı
800 binin üzerinde

Depresyonun günümüzde en sık
karşılaşılan ruhsal sağlık sorunu
olduğunu söyleyen Yakın Doğu
Üniversitesi Hastanesi Psikiyatri An-
abilim Dalı Uzmanı Yrd. Doç. Dr.
Kuzeymen Balıkçı, depresyonda
olan kişilerin duygu durumunda
değişiklikler yaşandığını, mutsuzluk,
güçsüzlük ve aktivasyonunda
azalma görüldüğünü kaydetti. De-
presyon durumunun kronikleştiği
zaman kalıcı hale gelebildiğini be-
lirten Balıkçı, kontrol altına alına-
mayan depresyon durumunun
intiharla sonuçlanabileceğini, Dünya
Sağlık Örgütü raporuna göre her yıl

intihar nedeni ile gerçekleşen ölüm
sayısının 800 binin üzerinde
olduğunu ifade etti.

Çevresel etkenler genetik de-
presyon yatkınlığını tetikliyor

Son yıllarda psikiyatrik hastalık-
ların artması konusunda iki farklı
görüşün ortaya çıktığını söyleyen
Balıkçı, birinci görüşün psikiyatrik
hastalık sıklığında artış olması ne-
deniyle hastalıkta artışın görülmesi,
ikinci görüşün ise değişen yaşam
biçimlerinin insanlarda psikiyatrik
hastalık sıklığını arttırmasına yönelik
olduğunu belirtti. Balıkçı, psikiyatrik
hastalıkların oluşmasında genetik ve
çevresel birçok faktörün bulun-
duğunu belirterek sözlerine şöyle
devam etti: “Depresyona genetik
yatkınlığımız olsa bile tüm çalış-
malar hastalığın ortaya çıkmasında
çevresel etkenlerin önemli olduğunu
gösteriyor. Psikiyatrik hastalıkların
ortaya çıkmasındaki en önemli
çevresel etmenler ise ülke ve dünya
ekonomisindeki bozukluklar, politik
hayatın belirsizlik içinde olması,
yaşanılan kentlerin çevresel ve
ulaşımsal problemlerinin olması,
teknolojik gelişim hızının insanın
adaptasyon hızından fazla olması,
hızla değişen sosyal ve kültürel şart-
lar nedeniyle kuşak çatışmasının
artması sayılabilir."

“Ön yargı ve damgalanma korkusu
tedavi olmaya engel oluyor”

Ruh sağlığı ciddi anlamda bozuk
olan her dört kişiden üçünün, tedavi
almadığı sonucu ortaya çıkıyor

diyen Yrd. Doç. Dr. Kuzeymen
Balıkçı, dünya genelinde ruhsal
sağlık sorunları yaşayan milyonlarca
kişinin ayrımcılık, ön yargı
damgalanma ve marjinalleştirmeyle
mücadele etmekte zorlandığını be-
lirtti. Kişilerin damgalanma ko-
rkusuyla hastalıklarını sakladığını ve
tedavi kurumlarına başvurmaktan
çekindiğini söyleyen Balıkçı, ruh
sağlığı bozukluğu olan kişilerin en
az yarısının tedavi almadığını be-
lirtti. Balıkçı açıklamalarına şöyle
devam etti: “Tedavi açığı şizofreni
için yüzde 32,2’den anksiyete
bozukluğu için yüzde 57,5’e kadar
değişir. Bu açığın depresyon için
yüzde 56,3, bipolar bozukluk için
yüzde 50,2 ve obsesif kompulsif
bozukluk için yüzde 57,3 olduğu tah-
min ediliyor. Alkolün kötüye kul-
lanımı ve bağımlılığı, yüzde 78,1 ile
en büyük tedavi açığına sahip.” IHA

Günümüzün sık karşılaşılan rahatsızlığı: Depresyon
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Ticaret Bakanlığından dolandırıcılık uyarısı
TICARET Bakanlığından
yapılan açıklamada son za-
manlarda ‘0 850 471 04 51’
numaralı telefon hattı üz-
erinden bazı vatandaşların
arandığı ve kendilerini ‘Güm-
rük ve Ticaret Bakanlığı,
Kobi-Kredi Birimi’ şeklinde
tanıtan, kredi pazarlaması
yapan kişiler tarafından
dolandırılmaya çalışıldığının
tespit edildiği bildirildi.
Açıklamada bakanlıkta bu

şekilde bir telefon
hattı ve kredi bir-
iminin bulun-
madığı,
vatan-
daşların bu
tür

dolandırıcılık-
lara karşı
dikkatli olması,
anılan ve benzeri
telefon numaralarından

yapılan ara-
malara ve

taleplere
itibar et-
memesi
gerektiği
belirtildi.
Bu tür

durum-
larla

karşılaşan
vatandaşların

mutlaka konuyu

bakanlığa, emniyet birimler-
ine ve savcılıklara bildirmesi
gerektiğini altı çizilen açıkla-
mada “Söz konusu
dolandırıcılıkla ilgili Bakan-
lığımızca gerekli inceleme ve
işlemler derhal başlatılmış
olup, vatandaşlarımızı mağ-
dur etmeye çalışanlar
hakkında gerekli tüm yasal
işlemler yapılacaktır” denildi.  

IHA

TÜRKIYE İstatistik Kurumu
(TÜİK), 2018 yılı Temmuz ayı
tüketici fiyat endeksi ve yurt
içi üretici fiyat endeksini açık-
ladı. Buna göre; TÜFE’de
(2003=100) 2018 yılı Temmuz
ayında bir önceki aya göre
yüzde 0,55, bir önceki yılın
Aralık ayına göre yüzde 9,77,
bir önceki yılın aynı ayına
göre yüzde 15,85 ve on iki
aylık ortalamalara göre yüzde
12 artış gerçekleşti. 
Aylık en yüksek artış yüzde
2,26 ile lokanta ve oteller
grubunda oldu 
Ana harcama grupları
itibariyle 2018 yılı Temmuz
ayında endekste yer alan gru-

plardan, ev eşyasında yüzde
1,82, eğlence ve kültürde
yüzde 1,62, sağlıkta yüzde
1,20 ve konutta yüzde 1,10
artış gerçekleşti.
Aylık en fazla düşüş gösteren
grup yüzde 3,07 ile giyim ve
ayakkabı oldu 
Ana harcama grupları
itibariyle 2018 yılı Temmuz
ayında endekste yer alan gru-
plardan gıda ve alkolsüz içe-
ceklerde yüzde 0,28 ve
haberleşmede yüzde 0,11
düşüş gerçekleşti.
Yıllık en fazla artış yüzde
24,21 ile ulaştırma grubunda
gerçekleşti 
TÜFE’de, bir önceki yılın aynı

ayına göre ev eşyası yüzde
20,32, gıda ve alkolsüz içe-
cekler yüzde 19,40, çeşitli
mal ve hizmetler yüzde 17,24
ve lokanta ve oteller yüzde
13,86 ile artışın yüksek
olduğu diğer ana harcama
gruplarıdır.
Aylık en yüksek artış yüzde
0,97 ile TR32 (Aydın, Denizli,
Muğla)’da oldu 
İstatistiki Bölge Birimleri
Sınıflaması (İBBS) 2.
Düzey’de bulunan 26 bölge
içinde, bir önceki yılın Aralık
ayına göre en yüksek artış
yüzde 11,49 ile TR32 (Aydın,
Denizli, Muğla) bölgesinde,
bir önceki yılın aynı ayına

göre en yüksek artış yüzde
17,81 ile TR32 (Aydın, Deni-
zli, Muğla) bölgesinde ve on
iki aylık ortalamalara göre en
yüksek artış yüzde 13,21 ile
TR63 (Hatay, Kahraman-
maraş, Osmaniye) bölgesinde
gerçekleşti. Temmuz 2018’de
endekste kapsanan 407
maddeden; 52 maddenin or-
talama fiyatlarında değişim
olmazken, 279 maddenin or-
talama fiyatlarında artış, 76
maddenin ortalama fiyat-
larında ise düşüş gerçekleşti.
Yurt içi üretici fiyat endeksi 
Yurt içi üretici fiyat endeksi
(Yİ-ÜFE), 2018 yılı Temmuz
ayında bir önceki aya göre

yüzde 1,77, bir önceki yılın
Aralık ayına göre yüzde
17,56, bir önceki yılın aynı
ayına göre yüzde 25 ve on iki
aylık ortalamalara göre yüzde
17,41 artış gösterdi.
Sanayinin dört sektörünün bir
önceki aya göre değişimleri;
madencilik ve taşocakçılığı
sektöründe yüzde 0,86,
imalat sanayi sektöründe
yüzde 1,87, elektrik ve gaz
sektöründe yüzde 0,99, su
sektöründe yüzde 1,44 artış
olarak gerçekleşti.
Aylık en fazla artış tütün
ürünlerinde gerçekleşti 
Bir önceki aya göre en fazla
artış; yüzde 11,09 ile tütün

ürünleri, yüzde 3,84 ile kağıt
ve kağıt ürünleri, yüzde 3,45
ile kimyasallar ve kimyasal
ürünleri olarak gerçekleşti.
Buna karşılık içeçekler yüzde
0,33, basım ve kayıt hizmet-
leri yüzde 0,12, metal cevher-
leri yüzde 0,02 ile bir önceki
aya göre endekslerin en fazla
düştüğü alt sektörler oldu.
Ana sanayi gruplarında aylık
en fazla artış sermaye
malında gerçekleşti 
Ana sanayi grupları sınıfla-
masına göre 2018 yılı Tem-
muz ayında aylık en fazla
artış sermaye malında ve yıl-
lık en fazla artış enerjide
gerçekleşti. IHA

YURTTAş Holding Yönetim
Kurulu Başkanı Evren Yurttaş,
yerli kaynaklarla bünyelerinde
üretilen voltaj dengeleyici Trim-

box ürünün sınır güvenliğinde
kullanıldığını belirtti. Elektrikte
meydana gelen voltaj darbeleri,
aşırı gerilimler, yıldırım düşmesi
ya da trafo patlaması gibi olum-
suz durumların sınır güvenliğini
sağlayan kameraların hasar al-
masına ve çalışmamasına
neden olduğunu belirten Yurt-
taş, “Kameraların elektrik kay-
naklı hasar alması,
çalışmamasına ve güvenlik
zafiyetine sebep oluyor, kamer-
alar ise ekstra maliyet getiriy-
ordu. Yurttaş Holding tarafından
’Trimbox’ markasıyla yerli ve
milli olarak üretilen voltaj denge-
leyici cihaz sınır güvenliğinde
kullanılan bu kameraların
sorunlarını ortadan kaldırdı.
Aşırı gerilim durumlarında dahi
kameralar zarar görmeden
çalışmaya devam etti. Bunun
üzerine Aselsan, sınır hattında,

Doğu ve Güney Doğu böl-
gesinde kullandığı yüzlerce
mobese kamerasına yerli üretim
voltaj dengeleyici cihazı monte
edilerek modernize edildi. Elde
edilen başarının ardından voltaj
dengeleyici cihaz Türkiye geneli
mobese kameralarına monte
edildi. Aşırı gerilimi ortadan
kaldıran voltaj dengeleyici Trim-
box, mobese kameralarını tam
güvenli hale getirdiği için
Cumhurbaşkanlığı Beştepe Kül-
liyesi’nde bulunan özel ciha-
zlarda da kullanıldı” dedi. 

“TAMAMEN YERLI VE
MILLI” 

Aşırı gerilim sönümleyici cihaz
Trimbox’ın tamamen yerli ve
milli olduğunu ifade eden Evren
Yurttaş,”Yıldırım düşen bölgel-
erde ve askeri tesislerde kul-
lanılan tesisatları korumak için
bize bir talep geldi. İlk 61 adet

ön sipariş ile gönderdik. Daha
sonra 245 adet daha gönderdik.
Önümüzdeki süreçte bunların
artacağını düşünüyoruz. Ayrıca
Hakkari İl Emniyet Müdürlüğü
tarafından Hakkari’deki mobese

kameraları için de 15 tane ürün
istendi. Daha sonra onlara da
110 adet ürün gönderdik.
Dünyada marka olmuş dev fir-
malara bakıldığında, hepsinin
devletlerinin desteği ile bunu

başardığını görebiliriz. Devle-
timizin manevi desteği ile hede-
fimiz bütün dünyada kullanılan
bir Türk markası olmak” açıkla-
masını yaptı.  

IHA

İSTANBUL Ticaret
Odası (İTO),
piyasaların şef-
faflığını sağlamak
ve kamuoyunu
bilgilendirmek
amacıyla,
Temmuz
ayında İstan-
bul’da perak-
ende fiyatı en
fazla artan ve
azalan ürün-
leri, fiyatları ve
değişim oran-
larıyla birlikte
açıkladığını
duyurdu. İTO’nun İs-
tanbul Ücretliler
Geçinme İndeksi’nde yer
alan 242 ürünün 93’ünün per-
akende fiyatı artarken, 51 ürünün
fiyatı düştü, 98 ürünün fiyatı ise
değişmedi.

DOMATES FİYATI YÜZDE 23.67
ARTTI

Temmuz ayında gıda harca-
maları yaş kuru sebze ve
meyveler grubunda yer alan do-

mates
yüzde 23.67 ile fiyatı en fazla artış
gösteren ürün oldu. Fiyatlarında
artış yaşanan diğer ürünler; aynı
gruptan yüzde 14.52 ile limon, ev
eşyası harcamaları grubundan
yüzde 12.97 ile çarşaf, yüzde

12.90 ile battaniye,
gıda harcamaları

grubundan yüzde
11.86 ile elma

oldu.
KARPUZ
YÜZDE

26.61 
UCU-

ZLADI
2018

Temmuz
ayında

gıda harca-
maları yaş

kuru sebze
ve meyve

grubunda yer
alan karpuz yüzde

26.61 gerileme
göstererek fiyatı en fazla

azalan ürün oldu. Fiyatında
azalış izlenen diğer ürünler; aynı
gruptan yüzde 20.50 ile şeftali,
yüzde 17.67 ile armut, yüzde
16.09 ile erik ve giyim harcamaları
grubunda yüzde 15.03 düşüş
gösteren erkek gömleği oldu.

IHA

Sınır güvenliğine yerli üretim imzası

EDIRNE
Kuyumcular
Derneği
Başkanı İs-
mail Kalkan,
konuyla ilgili
yaptığı açık-
lamada, "Al-
tının gramı
fiyatlar yük-
sek olduğu
için küçüldü.
1 küçük altın
318 Lira, 1
gram altın 192 Lira. Pa-
halı geldiği için vatan-
daş gramı tercih ediyor
o da pahalı geliyorsa
yarım gramı, o da pa-
halı geliyorsa çeyrek
gramı yani 1 gramın
dörtte birini tercih
ediyor. 1 gram 192 lira,
yarım gram 99 lira,
çeyrek gram 50 lira.
Çeyrek gram altından
tabi ki yatırım olmaz.
Daha çok çeyrek altın
tercih ediliyor ama
gram altın yaptıran
çoğunlukta. Çeyrek
gramı da bütçesi o
kadarına el verdiği için

tercih ediyor.
Seçmesini, almasını,
zamanını bilirse altın
vatandaş için iyi bir
yatırım aracıdır. Her
zaman dövizin ve
bankanın üzerinde ge-
tirisi olan bir madendir
ama vatandaş za-
manını ve seçeceği
ürünü iyi ayarlamalı.
Dünyanın herhangi bir
köşesinde küçük bir
kıvılcım olduğunda
hemen altına yansır"
dedi.

"KEPENK KAPATAN
KUYUMCULAR VAR" 
Kalkan "Bir sürü süs

olarak takılan
ürün var. On-
ların da
yüzde 10-20
gibi işçilik
maliyeti var
onu da alan
vatandaş
ödüyor.
Vatandaş
’ben altına
yatırım ya-
pacağım’
dediğinde 1

kiloya kadar külçe ala-
cak. 42 yıldır kuyum-
cuyum altın fiyatları
hep böyledir, bir adım
geri iki adım ileri. Ama
genel anlamda hep
ileridir. Altının kilo-
sunu 15 yıl öncesine
kadar 8 bin dolara alıy-
orduk, bugün dolar
bazında kilosu 40 bin
doların üzerinde.
Kepenk kapatan, işini
bilmeyen kuyumcu var.
Bir ara sayımız 99’a
çıkmıştı, şu anda 32
tane Edirne’de" şek-
linde konuştu.

IHA

Bir gramlık altının da çeyreği çıktı İstanbul’da Temmuz ayının
zam şampiyonu domates

Temmuz ayı enflasyon
rakamları açıklandı
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Spor Toto Süper Lig'de sezon öncesi Türkiye Kupası'nın son şampiyonu olarak pazar günü son lig şampiyonu
Galatasaray'la Konya'da Süper Kupa Finali'ne çıkacak Akhisarspor, bir ilki daha başarmayı hedefliyor. Geçen
sezon yarı finalde Galatasaray, finalde ise Fenerbahçe'yi geçerek tarihinde ilk kez Türkiye Kupası'nı kazanıp UEFA
Avrupa Ligi'ne gitme hakkını elde eden Akigo, Süper Kupa’yı alarak yeni sezona da kupayla başlamak istiyor

GEÇEN sezon Yörükspor for-
ması giyen kanat oyuncusu
Bayram Aykut Şenuygun’un
yeni takımı belli oldu. başarılı
kanat oyuncusu Bayram, yeni
sezon öncesi Cobanisaspor’a
transfer oldu. yeni takımının
forması ile poz veren Bayram
Aykut Şenuygun, “Yeni sezon
öncesi Çobanisaspor ile anlaş-
maya vardım. Her iki taraf
içinde hayırlısı olsun.” Dedi.
ERHAN KASIRGA 

Bayram Aykut Şenuygun Çobanisaspor’da

Spor Toto Süper Lig'de
sezon öncesi Türkiye Ku-
pası'nın son şampiyonu
olarak pazar günü son lig
şampiyonu Galatasaray'la
Konya'da Süper Kupa Final-
i'ne çıkacak Akhisarspor, bir
ilki daha başarmayı hede-
fliyor. Geçen sezon yarı fi-
nalde Galatasaray, finalde
ise Fenerbahçe'yi geçerek
tarihinde ilk kez Türkiye Ku-
pası'nı kazanıp UEFA Avrupa
Ligi'ne gitme hakkını elde
eden Akigo, yeni sezona da
kupayla başlamak istiyor. Se-
zonun ilk resmi maçında iki
ekip de galibiyet peşinde ola-
cak. Konya Büyükşehir
Belediye Stadyumu’nda saat
20.45’te başlayacak karşılaş-
mada Cüneyt Çakır’ın
yardımcılıklarını Bahattin
Duran ve Tarık Ongun ya-
pacak. Müsabakanın
dördüncü hakemi ise Ümit
Öztürk olacak. Karşılaşma

ATV’den şifresiz olarak
ekranlara gelecek. 
“NORMAL OLARAK MAÇIN
EN BÜYÜK FAVORİSİ
GALATASARAY”
Erzurum ve Avusturya kam-
plarının ardından Yılmaz
Atabarut Tesisleri’nde final
hazırlıklarını sürdüren ve
bugün Konya’ya gidecek
olan yeşil-siyahlılarda teknik
direktör Saffet Susic, "Süper

Kupa’da neden yeni bir sür-
priz olmasın" dedi. İyi bir
hazırlık dönemi geçirdik-
lerini, tek üzüntülerinin
kampta genç oyuncu
Onur’un çapraz bağlarının
kopması olduğunu belirten
Boşnak teknik adam, "Son 1
ay boyunca çok iyi çalıştık.
Oyuncularımın perfor-
manslarından memnunum.
Süper Kupa maçında

Türkiye’nin en iyi ekip-
lerinden birine, son şampiy-
ona karşı oynayacağız.
Normal olarak maçın en
büyük favorisi Galatasaray.
Ama her zaman favoriler
galip gelmez. Bu gördüğünüz
takım geçen sene her kul-
varda çok büyük sürprizler
yaptı, neden bir sürpriz yap-
masın" diye konuştu.

nERHAN KASIRGA 

AKHİSARSPOR’DA HEDEF SÜPER KUPA 

Spor Toto Süper Lig’de yeni sezo-
nun başlamasına sayılı günler kala
son Türkiye Kupası şampiyonu
olarak pazar günü Konya’da lig
şampiyonu Galatasaray’la oynaya-
cağı Süper Kupa Finali’ne hazır-
lanan Akhisarspor, golcüsü
Seleznyov’a güveniyor. Ukraynalı
yıldız, Türkiye’deki kariyerinde
Galatasaray’a karşı oynadığı 5
maçta 5 gol atmayı başardı. Ülkem-
ize 2016-17 sezonunun devre
arasında Kuban Krasnodar’dan
transfer olan 33 yaşındaki futbolcu,
Karabükspor formasıyla o sezon ik-
inci yarıda oynanan Galatasaray
maçında ağları sarstı. Geçen sezon
ilk yarıda Karabükspor forması giy-
erken ligde Galatasaray’a 1 gol atan
Seleznyov, Akhisar’a transfer olduk-
tan sonra da sarı-kırmızılıları boş
geçmedi. Ukraynalı golcü,
Galatasaray’la geçen sezon Türkiye
Kupası’ndaki yarı final
eşleşmesinde oynanan ilk maçta 1,
İstanbul’daki rövanşta ise 2 gol
atarak takımına finalin kapılarını
açtı. Akigo, finalde de Fenerbahçe’yi
geçerek tarihinde ilk kez kupayı
havaya kaldırdı. Seleznyov, Türkiye
kariyerinde Aslan’a yalnız geçen
sezon Akhisar’da ikinci yarıda oy-
nanan lig maçında gol atamadı.       

nSPOR SERVİSİ

ASLAN AVCISI SELEZNYOV

TÜRKIYE Boks Federasyonu
tarafından 16- 22 Temmuz 2018
tarihleri arasında Kahraman-
maraş’ta düzenlenen Yıldızlar
Türkiye Ferdi Boks Şampiy-
onası’nda, birbirinden zorlu
rakiplerini eleyen Ümit Turan, 80
Kilogramda Türkiye 3.sü oldu.
Alınan bu başarıdan dolayı Man-
isa Gençlik Hizmetleri ve Spor İl
Müdürü Yunus Öztürk’ü
makamında ziyaret eden sporcu

Ümit Turan ve antrenörü Fırat
Kılıçoğlu şampiyonadaki
başarılarını İl Müdürü Öztürk ile
paylaştılar. Sporcuyu ve
antrenörünü elde edilen başarı-
dan dolayı tebrik eden İl Müdürü
Yunus Öztürk, Ümit Turan’a eşof-
man takımı hediye etti. “Sporcu-
larımıza her türlü desteği
veriyoruz, vermeye de devam
edeceğiz” diyen İl Müdürü Yunus
Öztürk, “Gençlik ve Spor Bakan-

lığımız çocuklarımıza ve gençler-
imize yönelik çok ciddi yatırımlar
yapıyor. Yapılan bu yatırımlar
meyvelerini vermeye devam
ediyor. Her geçen gün başarılı
sporcu sayımız artmakta. İnşal-
lah Ümit Turan kardeşimiz daha
büyük başarılar elde edecektir.
Buna olan inancımız tam.
Başarılarının devamını diliyo-
rum” dedi. 
nSPOR SERVİSİ

İL MÜDÜRÜ ÖZTÜRK, TÜRKİYE 3.SÜ 
OLAN BOKSÖRÜ ÖDÜLLENDİRDİ

Olağanüstü kon-
gre sonrası
Aydın Yılmaz’ın
başkan olduğu
Kayalıoğluspor,
yeni sezon
öncesi trans-
ferde atağa
geçti. Yeni se-
zonda mücadele
edeceği Süper
Amatör için iddi-
alı bir takım kur-
mayı planlayan
ve bu doğrultuda
transfer çalış-
malarına start

veren Kay-
alıoğluspor,
önceliğini iç
transfere ver-
mişti. İlk olarak
iç transferde
Sami Anıl Üstün
ve Mithat Ço-
lakoğlu ile anlaş-
maya varan
sarı-kırmızılı
ekip dış trans-
ferde ise 2 oyun-
cuyla anlaşmaya
vardı. Sarı-kır-
mızılı ekip Salih-
lispordan defans

oyuncusu Yavuz
Özer ve Mecidiye
Tarımspordan
kaleci Tugay
Dereboylu’yu
kadrosuna kattı.
Kayalıoğluspor
formasını giyen
Yavuz ve Tugay,
yeni sezonda
Kayalıoğlus-
por’da şampiy-
onluk yaşamak
için geldiklerini
belirttiler. 
nERHAN
KASIRGA 

KAYALIOĞLUSPOR’DAN 2 TRANSFER



Fenerbahçe, UEFA Şampiyonlar Ligi 3'üncü ön
öleme turu ilk karşılaşmasında, 7 Ağustos Salı
günü, Da Luz Stadı'nda, Portekiz temsilcisi Benfica
ile oynayacağı maçın hazırlıklarına başladı.

B
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G Andre Silva'nın
talibi çok!

Fenerbahçe'de Benfica
maçı hazırlıkları

Beşiktaş'ta Mario
Gomez sesleri!

Bursaspor’a kiralık
yaramıyorSPOR

Uzun süredir
Galatasaray’ın
transfer listesinde
yer alan ve Mi-
lan’ın Juventus’-
tan Higuain’i
kiralama hamle-
siyle gözden
çıkarılacak olan
Andre Silva’ya çok
sayıda talip var.

Trabzonspor’un patronu Ahmet
Ağaoğlu, FANATİK’e konuştu:
“Kadromuzu 3 isimle güçlendirdik.
Bu oyuncular gerçekten karakterli
ve deneyimli oyuncular. Trabzon-
spor’a faydalıolacaklarına inanıyo-
rum. Beklediğimiz bir transferimiz
daha var.Onun dışında takviye
çalışmalarını büyük oranda
tamamladık”

Ahmet Ağaoğlu: Bir
imza daha yolda

BÜYÜKŞEHİR’İN
HAZIRLIK MAÇI
PROGRAMI
BELLİ OLDU

TEKNIK Direktörü Levent Devrim yöneti-
minde Afyon’da 2. etap kamp çalışmalarına
startı veren Manisa Büyükşehir Belediye-
spor’un 2. etap kamp döneminde ki hazırlık
maçı programı belli oldu. 1. etap kamp
döneminde Fatsa Belediyespor ile oy-
nadığı ilk hazırlık maçını Tayyib Ka-
narya’nın attığı 2 golle 2-0 kazanan Manisa
Büyükşehir Belediyespor, Afyon’da 2. etap
kamp dönemindeki ilk hazırlık maçında 7
Ağustos Salı günü Yeni Altındağ Belediye-
spor ile karşılaşacak. Yeşil beyazlı temsil-
cimiz Yeni Altındağ Belediyespor maçının

ardından 10 Ağustos Cuma günü Sivas
Belediyespor’la, 12 Ağustos Pazar günü
Ankara Demirspor’la, 14 Ağustos Salı günü
Bodrumspor’la, 16 Ağustos Perşembe
günü Utaş Uşakspor’la, 19 Ağustos Pazar
günü Yeni Orduspor’la karşılaşacak.

BERGAMA BELEDİYESPOR İLE 
OYNANACAK OLAN HAZIRLIK MAÇI 

MANİSA’DA 
Afyon’da 2. etap kamp döneminde Yeni Al-
tındağ Belediyespor, Sivas Belediyespor,
Ankara Demirspor, Bodrumspor, Utaş
Uşakspor ve Yeni Orduspor ile hazırlık

maçı yapacak
olan Manisa
Büyükşehir
Belediyespor,
Manisa’da
oynayacağı
hazırlık
maçında ise 26
Ağustos Pazar günü
Mümin Özkasap Stadı’nda
Bergama Belediyespor ile karşılaşa-
cak. 

nSPOR SERVİSİ

Transfer Komitesi
Başkanı Umut Gün-
er’in Münih’te Gomez
ile bir görüşme yap-
tığı ortaya çıktı.
Alman yıldızın Beşik-
taş’a geri dönmeye
sıcak baktığı öğre-
nildi. Yönetimin Stut-
gtart’a kiralama teklifi
yapacağı iddialar
arasında.

Transfer çalış-
malarını sürdüren
Bursaspor, son yıl-
larda talip olduğu
oyuncuların yük-
sek bonservis be-
delleri nedeniyle
kiralama yöntem-
ine gitti. Son 3 sezon içerisinde 6 oyun-
cuyu kiralayan yeşil beyazlı kulüp, bu
noktada aradığını ise bulamadı.

Manisaspor Teknik Direktörü Erkan Aslan, Menemen Belediyespor ile oynanan ve 3-1
kazanılan maç sonrası muhabirimiz Erhan Kasırga’ya değerlendirmelerde bulundu. Sko-
rdan çok 90 dakikaya boyunca sahada mücadele eden oyuncularının mücadelesinden
çok mutlu olduğunu belirten Erkan Aslan, “Yeni sezon öncesi ilk maçımızı Menemen
Belediyespor ile yaptık. Bizim açımızdan oldukça önemli bir karşılaşmaydı. Menemen
Belediyespor maçında iyi mücadele ettiler ve hak ettikleri bir galibiyet aldılar. Bu gali-
biyet oyuncularımızın özgüvenini yerine getirdi. Bizim için en büyük kazanım bu oldu.”

Afyon’da 2. etap kamp çalışmalarına başlayan Manisa Büyükşehir Belediyespor’un hazırlık maçı pro-
gramı belli oldu. Yeşil beyazlılar Afyon’da 2. etap kamp çalışmalarında ilk hazırlık maçında 7 Ağus-
tos Salı günü Yeni Altındağ Belediyespor’la karşılaşacak. Temsilcimiz Manisa Büyükşehir
Belediyespor, 26 Ağustos Pazar günü Manisa’da taraftarlarının huzuruna çıkacağı maçta
Bergama Belediyespor’la, Mümin Özkasap Stadı’nda karşı karşıya gelecek.

Manisaspor, yeni sezon
hazırlıkları kapsamında
ikinci hazırlık maçını 4
Ağustos Cumartesi günü
Bucaspor ile oynayacak.
19 Mayıs Stadı’nda oy-
nanacak karşılaşma
17.30’da başlayacak

MANISASPOR Teknik
Direktörü Erkan
Aslan, Menemen
Belediyespor ile oy-
nanan ve 3-1
kazanılan maç son-
rası 45skor’a değer-
lendirmelerde
bulundu. Skordan çok
90 dakikaya boyunca
sahada mücadele
eden oyuncularının
mücadelesinden çok
mutlu olduğunu be-
lirten Erkan Aslan,
“Yeni sezon öncesi ilk
maçımızı Menemen
Belediyespor ile yap-

tık. Bizim açımızdan
oldukça önemli bir
karşılaşmaydı. Çünkü
rakibimiz 2. Lig tem-
silcisi ve bu ligi bilen
oyunculardan kurulu
bir takım. Biz sahaya
eksiklerimizi görmek
için çıktık. Eksiklerim-
izi tespit etmek ve
yeni sezona bu eksik-
lerimizi kapatarak
girmek için sahada
mücadele ettik. Oyun-
cularım canla başla
mücadele ettiler. Ek-
siklerimiz yok mu
tabiki var. Gerek ben

gerekse yardım-
cılarım gerekli tespit-
leri yaptık. Kalan
sürede bu eksiklerim-
izi gidermek için
çalışacağız.” dedi. 

“BU GALİBİYET
OYUNCULARIMIZIN

ÖZGÜVENİNİ YERİNE
GETİRDİ”

Menemen Belediye-
spor karşısında alı-
nan galibiyetin, takım
içinde bulunan oyun-
cuların özgüveni
açısından iyi
olduğunu belirten
Aslan, “Maç sonunda

oyuncularım ile kısa
bir toplantı yaptık.
Hem maçı değer-
lendirdik hem de ek-
siklerimizi masaya
yatırdık. Bu takım
geçen sezon uzun bir
süre maç kazana-
madı. Bir futbolcu
maç kazanamadığı
zaman büyük sıkıntı
yaşar. Bizim
takımımız genç oyun-
culardan kurulu ve
kazanmak onların
özgüvenini yerine ge-
tirecekti. Menemen
Belediyespor

maçında iyi mücadele
ettiler ve hak ettikleri
bir galibiyet aldılar.
Bu galibiyet oyuncu-
larımızın özgüvenini
yerine getirdi. Bizim
için en büyük
kazanım bu oldu. Ben
daha öncede
söylemiştim, bu
çocuklarla iyi işler
başarmak için mü-
cadele edeceğiz. Man-
isaspor armasını en
iyi şekilde temsil ede-
ceğiz. Bundan kims-
enin şüphesi
olmasın.” Dedi. 

ERKAN ASLAN, “MENEMEN GALiBiYETi
ÖZGÜVEN AÇISINDAN iYi OLDU”

MANİSASPOR’DA GRANDMEDİCAL AÇIKLAMASI 
Abdullah Mergen döneminde Grandmedical ile isim spon-
sorluğu konusunda anlaşan Manisaspor’da, yeni yönetim
bu anlaşmayı feshetti. İsim değişikliği konusunda Türkiye
Futbol Federasyonu’na başvuran siyah-beyazlı yönetim,
yapmış olduğu açıklama ile konuya açıklık getirirken,
yeni sezonda sponsor firma ismi olmadan, Manisaspor
ismiyle mücadele edeceği açıklandı.
Abdullah Mer-
gen döneminde
Grandmedical
ile isim spon-
sorluğu
konusunda an-
laşan Manisas-
por’da, yeni
yönetim bu anlaşmayı fes-
hetti. İsim değişikliği
konusunda Türkiye Futbol
Federasyonu’na başvuran
siyah-beyazlı yönetim, yap-
mış olduğu açıklama ile
konuya açıklık getirdi. İşte
o açıklama, “Kulübümüz,
Grandmedical Hastanesi
ile imzalanan isim hakkı
sponsorluğunu feshetme

kararı almıştır.
Türkiye Futbol
Federasyonu’na
yaptığımız resmi
başvurunun da
kabul edilmesinin
ardından, resmi
sitemiz, sosyal

medya hesaplarımızla bir-
likte TFF’nin Resmi
Sitesi’nde de gerekli
düzeltmeler yapılmıştır.
Manisasporumuz bu sezon
liglerde sponsor firma ismi
olmadan, Manisaspor is-
miyle mücadele edecektir.
Kamuoyuna duyurulur.
Saygılarımızla…” 

nERHAN KASIRGA 

MANİSASPOR’UN GELECEĞİ EMİN ELLERDE
Transfer yasağı yüzünden kadro-
suna şu ana kadar sözlemeleri
devam eden Uğur Pamuk, Timur
Karagülmez ve Akın Açık ile anlaş-
maya varan Manisaspor’da, altyapı-
dan çıkan gençlerin performansı
teknik heyetin yüzünü güldürdü.
Menemen Belediyespor ile oy-
nanan hazırlık maçını 3-1 kaza-
narak tüm dikkatleri üzerine çeken
ve sahada mücadele eden tüm

oyuncuların altyapı patentli olması,
siyah-beyazlı camiayı mutlu ed-
erken yarım asırlık takımın gele-
ceğinin de emin ellerde olduğunun
ispatı olarak kayıtlara geçti. Yak-
laşık 25 gündür kendi tesislerinde
günde çift antreman yaparak
çalışan siyah-beyazlı gençler, yeni
sezon öncesi ilk hazırlık maçında
tam not aldılar. Sahada canını
dişine takarak Manisaspor için

arma için canla başla mücadele
eden siyah-beyazlı gençler, kendi-
lerinden kat kat tecrübeli olan Men-
emen Belediyespor’u 3-1 mağlup

ederek spor kamuoyuna “Manisas-
por’un geleceği bizleriz” mesajı
verdiler. 

nERHAN KASIRGA 

MANiSASPOR’UN RAKiBi BUCASPOR
İlk hazırlık maçında Menemen Belediyespor’u
3-1 mağlup eden Manisaspor, ikinci hazırlık
maçında 3. Lig ekibi Bucaspor ile Manisa’da
karşılaşacak. Manisa 19 Mayıs Stadı’nda oy-
nanacak ve saat 17.30’da başlayacak karşılaş-
mayı taraftarlar ücretsiz olarak izleyebilecek.
Bucaspor ile oynanacak hazırlık maçına
taraftarlarımızı davet eden Kulüp Başkanımız
Bülent Baygelgi, “Bucaspor ile oynayacağımız

hazırlık maçında taraftarlarımızın tribünleri
doldurmasını ve fair-play kuralları
çerçevesinde takımımıza destek vermesini is-
tiyoruz. İnşallah bu sene hedefimiz ligde de
dolu tribünlere karşı oynamak. Taraftar-
larımızın bizi hiçbir zaman sahipsiz bırakmaya-
cağına ve şehrimizin tek takımı Manisaspor’a
her zaman destek vereceklerine inanıyoruz”
ifadelerini kullandı.                   nSPOR SERVİSİ
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